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මස්කෙළිය ප්රාකේශීය සභාකේ 2022.01.12 දින පැවති මහා සභාකේ වාර්තාවයි. 

 
2022.01.12 වන දින පෙ.ව. 09.30 ට ෙමණ ගරු සභාෙතිනි ජී.පසන්බගවල්ලි මැතිතුමියපේ 
ප්රධානත්වපයන් සභා කටයුතු ආරම්භ කරන ලදී. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 
අද දින සභා රැසවීමට ෙැමිණ සිටින ඔබ සියළුම පදනා ඉතාමත් ආදරපයන් පිළිගනිමින් ආගම සිහි  
කිරීපමන් අනතුරුව අද දින සභා කටයුතු ආරම්භ ීපමන් ෙසු ෙසුගිය සභාපේ වාර්තාව සභා අනුමැතිය 
සඳහා ඉදිරිෙත් කිරමි. 
 

ගරු. මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
සියලු පදනාටම මාපේ තතපොොංගල්ල සුභ ෙැතුම් පුද කරමින්  ෙසුගිය සභා වාර්තාව පිළිබඳව මපේ අදහසව 
ප්රකාශ කිරීමට කැමැත්පතමි. ෙසුගිය සභා වාර්තාව  දකින්න ලැපබන්පන් විහිළුවක් පලසටයි. අවුරුදු 
ගණනාවකට ෙසුවත් පමම සභා වාර්තාව පම් විදිහට දකින්න සිදුීම පේදනාකාරී සිද්ධියක්. ඉන් 
ෙළමුවැනි කාරණාව තමයි අෙපේ ප්රාපද්ධශීය සභාපේ ගරු මන්ීවරුන් වන පක්. රාජ්කුමාර්, පී. 
ආනන්දන්, ඒ. රීන්රරාජා යන මැතිවරුන්ට විදි ලාම්පු සවි කිරීම සඳහා අෙපේ ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී 
ගරු රාධාක්රිෂවණාන් මැතිතුමා විසින් ප්රතිොදන පවන්කර ඒ පිළිබඳව සභාපේ සාකච්ඡා කර තිබුණා. නමුත් 
ඒ වයාෙෘතිය සඳහා අපි තිපදනාට සභාපේ අනුමැතිය ලබාදුන් බවට සභා වාර්තාපේ සදහන් පවනවා. පමම 
වයාෙෘතිය පිළිබඳ වාර්තාව සභාවට ඉදිරිෙත් කර ඇති නමුත් වාර්තාපේ සදහන් වන්පන් අෙ තිපදනාට 
පමම වයාෙෘතිය සිදු කිරීමට අනුමැතිය ලබාදුන් බවටයි. එම ප්රතිොදන අපි තිපදනාට පවන් කළ එකක්. 
පමය සභාපේ මුදලක් පනාපේ. පම් කාරණාව පම් අවසවථාපේදී ඉතාමත් ෙැහැදිිව සදහන් කිරීමට 
කැමැත්පතමි. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 
ෙසුගිය සභා වාරපේ පනාව ඊට පෙර සභා රැසවීපම්දී ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී රාධාක්රිෂවණන් මැතිතුමා 
විසින් ීදි ලාම්පු සවි කිරීම සඳහා ප්රතිොදන පවන් කළ බවට සදහන් ිපිය ඉදිරිෙත් කරන ලදී. ඉන්ෙසුව 
එම වයාෙෘතිය සම්බන්ධව අදාළ මන්ීවරුන්පේ නම් සදහන් කළයුතු බවට ෙසුගිය සභා වාරපේදී 
ඔබතුමා සදහන් කිරීමට අදාළව ෙසුගිය මාසපේ සභා වාර්තාව සොංපශෝධනය කරමින් පමම කරුණු 
ඇතුලත් කරලා තිපයනවා. 
 

ගරු මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
මම කියලා තිබුණා. නමුත් ප්රාපද්ධශීය පල්ලකම් කාර්යාලපයන් ලැබුණු ිපිපේ ගරු මන්ීවරුන් 
තිපදනාපේ නම් සඳහන් පවලා තිබුණා. අපි මගින් පමම වයාෙෘතිය ඉටුකිරීමට සභාපේ අනුමැතිය අපි 
ඉල්ලලුපේ නැහැ. සභාව මගින් පමම වයාෙෘතිය ඉටු කිරීමට අනුමැතිය ඉල්ලලුවා මිසක් ගරු මන්ීවරුන් 
මගින් ඉටුකිරීමට අනුමැතිය ඉල්ලලුපේ නැහැ. ෙසුගිය සභා වාර්තාව පහාඳටම අධයයනය කපළාත් මාපේ 
කතාපේදී පම් කරුණ ඉතා ෙැහැදිිව සදහන් කරලා තිපයනවා. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී රාධාක්රිෂවණන් මැතිතුමාපේ ප්රතිොදන යටපත් එකී වයාෙෘතිය ඉටුකිරීමට 
සභාපේ අනුමැතිය ලබාදුන් බවට ෙසුගිය සභා වාර්තාපේ සඳහන් පවනවා. ඉන්ෙසුව ගරු මන්ීවරුන් 
තිපදනාපේ නම් ඇතුලත් කරන පලස ඔබතුමා කල ඉල්ලීමකට අනුව තමයි   සොංපශෝධනය කර  එය 
ඇතුළත් කපළව. 

 

ගරු මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ඒක හරි ගරු සභාෙතිතුමියනි, පමහි සදහන් වාකය වැරැදි විදිහට තිපයනවා, කිසිම අවසවථාවක පමම 
තිපදනාපේ නම් පයෝජනා කර සවිර කපළව නැහැ. නම සඳහන් කපළත් නැහැ. 
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
නම් සඳහන් කරන පලසට ඔබ ඉල්ලලා සිටියා. 
 

ගරු මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
මම තමයි ඉල්ලලුපේ, නමුත් කිසිම අවසවථාවක සභාව අෙපේ නම් සඳහන් කර පයෝජනා සවිර කපළව නැහැ 
පන්? අර්ථය වැරදි විදියට සඳහන් පවනවා. තවද ෙසුගිය සභා වාරපේදී විටින් විට විවිධ ප්රශවන ෙැන 
නැපගමින් තිබුණා. 
  
එහිදී එක් අවසවථාවක සභාව පොදු සභාවක් පලසට මාරු කළා. එපසව පොදු සභාවක් පලසට මාරු කරනවා 
නම් සභාව පොදු සභාවක් පලස මාරු කිරීමට පෙර සහ ෙසුව එය පයෝජනා  සවිර කළ යුතුයි. නමුත් 
පමහිදී එපහම සිදු කපළව නැහැ. ගරු සභාෙතිතුමිය විසින් ෙමණක් පොදු සභාවක් බවට ෙරිවර්ථනය කරන 
බවට සදහන් කළා. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
පොදු සභාවක් පලස ෙරිවර්ථනය කරනවා නම් එය  පයෝජනා සවිර කර සිදුකළ යුතු බවට එම අවසවථාපේ 
ගරු මන්ී පක්. සුපර්ෂවුමාර් මැතිතුමා ෙැවසුවා. ඒ අනුව සිදු පනාකළ නිසා එම අවසවථාපේ දී සාකච්ඡා 
කළ සියලු කරුණු වාර්තාවට ඇතුලත් කළයුතු බවට ඉල්ලලා සිටීමට අනුව සාකච්ඡා කල සියළු කරුණු 
වාර්තාවට ඇතුළත් කර තිපයනවා.  
 

ගරු. මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
එපසව නම් නැවත සභාව ආරම්භ කරන බවට ප්රකාශ කිරීම සදහා ඔබ තුමිය අවතීර්ණය වුපේ ඇයි? එපසව 
නම් පොදු සභාවක් බවට ෙරිවර්ථනය කළ අවසවථාපේ දී සාකච්ඡා කළ කරුණු වාර්තාවට ඇතුළත් 
පනාකළ යුතුයි. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
එම කරුණු වාර්තාවට ඇතුළත් කල යුතු බවට ගරු මන්ී තුමා ෙැවසීපමන් ෙසුව එය ඇතුළත් පනාකර 
ඉන්පන් පකපසවද? 
 

ගරු. මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
අවසාන වශපයන් අදහසක් ප්රකාශ කිරීමට කැමතියි. ෙසුගිය සභා වාරපේදී ඉතාමත් ෙහත් සිදුීම් ටිකක් 
සිදුවුණා. ඒ පිළිබඳව අපි සියලු පදනා අවධානය පයාමු කරමිනුයි සිටින්පන්. නමුත් සභා වාර්තාපේ සදහන් 
පවන්පන් එම අවසවථාපවන් ෙසුව සභාව අවසන් කළ බවටයි. නමුත්  එම අවසවථාව අවසන් වනතුරු ගරු 
සභාෙතිතුමිය සභාපේ සිටියා. පදපදපනක් අතර වචන හුවමාරුවක් සිදු වුණා. ගරු උෙ සභාෙති තුමා, ගරු 
මන්ී පී ආනන්දරාජ්ක  මහතාට ෙහර දීමට උත්සාහ කළ බවත්, ගරු මන්ී පී. ආනන්දරාජ්ක මහතා, ගරු 
උෙ සභාෙති තුමාට ෙහරදීමට උත්සාහ කළ බවටත්, සභාව සතුටින් විසිර ගිය බවටත් සභා වාර්තාපේ 
සදහන් පවනවා. නමුත් ෙසුගිය සභා වාරපේදී සිදුවුපේ ුමක්ද කියලා ගරු සභාෙතිතුමිය  පහාදටම 
දන්නව. එදින සභා වාරය අවසන් කළාද? නැතිනම් කල්ල තැබුවාද? එපසව නැතිනම් ඊළඟ සභා රැසවීම 
සඳහා දිනයක් සදහන් කළාද? ගරු සභාෙතිවරපයක් සභාෙතිපේ ආසනයට යන අවසවථාපේ ෙක්ෂොතීව 
පහෝ ොටොතිව    කිසිම අවසවථාවක ක්රියා පනාකළ යුතු බවට වයවසවථාපේ සදහන් පවනවා. සභාපේ  යම් 
කිසි ප්රශවනයක් මතුවුවපහාත් අවසන් වනතුරු තමාපේ ආසනපේ සිට ගරු සභාෙතිතුමිය සභාව අවසන් 
වනතුරු එම ආසනපේ සිටිය යුතුයි. නමුත් එදින ගරු සභාෙතිතුමිය ඒ වපේ ක්රියාත්මක වුණ බවට ඔබපේ 
හෘද සාක්ිය අනුව කතා කරන්න. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ගරු උෙ සභාෙතිතුමා එදින සභා රැසවීපම්දී ගරු මන්ී පක්. රාජ්කුමාර් මැතිතුමාපේ පයෝජනාවට ෙක්ෂව 
කතා කරන අවසවථාපේදී ගරු මන්ී පි. ආනන්දරාජ්ක  මැතිතුමාව අමතමින් මුලය කමිටුපේ දී යම් 
කාරණාවක් සම්බන්ධපයන් සාකච්ඡා කළ බවට ෙවසමින්  අනවශය වචන භාවිතා කළා. ඉන් ෙසුව 
පදපදනා අතර තර්කයක් දිේගැසවසිලා ීදුරුවක් විසි කළා. පමය නවත්වන්න කියලා මමත් හැකි තරම් 
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ඉල්ලලා සිටියා.  මම පම්සයටත් තට්ටටු කරලා බැලුවා. සභාෙතිවරපයක්පේ අණදීමට ගරු කරන්න පුළුවන් 
මන්ීවරුන් පවන්න ඕන. ඉන්ෙසුව මම ගරු පක්. රාජ්කුමාර් මන්ීතුමාටත් සභාව අවසන් කරන බවට 
ෙවසලා සභාව අවසන් කළා. පහවතුව එක්තරා අවසවථාවකින් එහා සභාව ඉදිරියට ෙවත්වාපගන යාමට 
බැරි තත්ත්වයක් උදා වුණා. පමතැනින් මා සභාව අවසන් කරනවා. ඊළඟ මාසපේ නැවතත් සභාව රැසව 
කරන බවට ෙවසා සභාව අවසන් කර, ගරු මන්ී පී. ආනන්දරාජ්ක  මැතිතුමා ළඟට ගිහිල්ලලා මම එයාට 
පදාසව ෙැවරුවා. සභාපේ විනීතව හැසිපරන පලසට මම ෙැවසුවා. මම සභාව අවසන් කර ඉන් ෙසුව තමයි 
ආසනපයන් නැගිට්ටපට්ට. පම් සම්බන්ධ වූ ෙටිගත කිරීමත් තිපයනවා. 
 

ගරු. මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
සභාව අවසන් කරලා ඉන් ෙසුව ඔබතුමිය ආසනපයන් බැසවපස නැහැ. සභාවට කැළලක් ඇති වූ බවට අපි 
ඒ අවසවථාපේදීම කිේවා. අක්රමවත් සිදුීම් සභාව තුළ සිදුපවලා තිපයනවා. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
මා පමම සභාපේ සභාෙති තුමියයි. පවලාපවන් පවලාවට වචන පවනසව කරලා කතා කිරීපම් 
අවශයතාවයක් මට නැහැ. පදපදනා අතර තර්කයක් ඇතිපවලා අසභය වචන භාවිතා කළ නිසා, මට 
ඉදිරියටත් සභාව ෙවත්වාපගන යාමට පනාහැකි තත්වයක් ඇතිවුණා. ඒ නිසා තමයි සභාව මා එතැනින් 
අවසන් කරන බවට ෙැවසුපේ. 
 

ගරු. මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ඔබතුමිය ෙවසන  පද්ධවල්ල පමහි සිටින සියලුම පදනාට ප්රශවනාර්ථයක් තමයි. අපි සුපුරුදු ෙරිදි සභාව 
අවසන් කරන්පන් පකාපහාමද? පම් වතාපේ අපි අවසන් කපළව පකාපහාමද කියලා කවුරුත් දන්නවා. 
එදින සභාපේ ගරු සභාෙති ඔබතුමිය ඉවසීපමන් කටයුතු කරලා සභාව නිශවශබ්ද තාවයකට පගනඒපම් 
දැඩි අවශයතාවයක් උදාපවලා තිබුණා. ඒ සවථානපේ එපසව සිදු වුපේ නෑ. සභාෙති ආසනපේ සිටින 
අවසවථාපේදී  ෙක්ෂොතිව පහෝ ොටොතීව කටයුතු පනාකළ යුතුයි. ඔබතුමිය සියලු පදනාට පොදුපේ 
කටයුතු කරමින් එදින සභාව අවසන් කරල තිපයන්න ඕන. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
පම් වනතුරු මම එපහම තමයි ඉන්පන්. මම එදා අපන්ක වාරයක් ඉල්ලලා සිටියා.  ඒ තරම් අසභය වචන 
ොවිච්ි කරලා තිබුණා. 
 

ගරු. මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
පහාඳයි ගරු සභාෙතිතුමියනි, එදින ඉන් ෙසුව කිසිම සිදුීමක් සිදු වුපේ නැද්ධද? 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
සභාව  අවසන් ීපමන් ෙසු සිදුපවන පද්ධවල්ල පිළිබඳව මට වග කියන්න බැහැ. 
 

ගරු. මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ඒ  අවසවථාපේ සභාව අවසන් කරලා තිබුපේ නැහැ. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
අවශය නම් ෙටිගත කිරීම අහල බලන්න. 
 

ගරු. මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ෙටිගත කිරීම ඕන විදියකට කරන්න පුළුවන්.  නමුත් ඒ සිදුීම අවසවථාපේ අපි හිටිපේ නැද්ධද? ගරු මන්ී 
දිසානායක මැතිතුමා, ගරු උෙ සභාෙතිතුමාට ෙහර පදන අවසවථාපේ අපි සභාපේ හිටිපේ නැද්ධද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
සභාව අවසන් කරලා තමයි මම ගිහිල්ලලා එයත් එක්ක කතා කරපගන සිටිපේ. 



4 
 

 

ගරු. මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
සභාව අවසන්ීපමන් ෙසුව එම සිදුීම සිදු පවලා තිබුණත් විපශවෂ දැනුම් දීමක් වශපයන් එම සිදුීම 
වාර්තාවට ඇතුළත් විය යුතුයි. සභාපේ උද්ධගත වූ සිදුීමක් පන්ද? පවන පකාපහවත් පනපවයි පන්? 
එවැනි සිදුීමක් ඇයි වාර්තාවට ඇතුළත් කරන්න බැහැ කියන්පන්? එපසව නම් ඔබ තුමිය ෙක්ෂොතීව 
කටයුතු කරලා තිපයනවා. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
සභාව අවසන් කිරීපමන් ෙසුව සිදුවන පද්ධවල්ල වාර්තාවට ඇතුළත් කරන්න බැහැ. මම කිසිම අවසවථාවක 
ෙක්ෂොතීව කටයුතු කරලා නැහැ. 
 

ගරු. මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
පම්පකන් පත්පරනවා ඔබතුමිය එදා කටයුතු කපළව ෙක්ෂොතීව කියලා. එනිසා කිසිම අවසවථාවක  පමම 
වාර්තාව පිළිගන්න බැහැ. 
 

ගරු උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො)  
පම් ගරු සභාපවන් මම ඉල්ලලා සිටිනවා එදා මසවපකළිය ප්රාපද්ධශීය සභාපේ අනවසර ඉදිකිරීම 
සම්බන්ධපයන් විශාල පලස කරුණු මන් ඉදිරිෙත් කර සිටියා.මසවපකළිය ප්රධාන පබෝක්ුපේ ඇතැම් 
පිරිසක් සහපයෝගය දක්වලා පබෝක්ුපේ කණු හිටවලා පගාඩනැගිල්ලලක්  ඉදිකරලා තිපයනවා. පම් 
පගාඩනැගිල්ලල සම්බන්ධපයන් මසවපකළිය පොීසිපේ ෙැමිණිි කරලා තිපයනවා. මසවපකළිය ප්රාපද්ධශීය 
සභාපවන් ියුම් යවලා තිපයනවා කඩලා ඉවත් කරන්න කියලා. අදාල ොර්ශවපේ එක්පකපනක් කට 
උත්තරයක් පදනවා මන් කඩලා ඉවත් කරන්නම් කියලා. ඇතැම් ොර්ශවයක් සහපයෝගය දක්වලා 
ප්රාපද්ධශීය සභා ෙනතට, නීතියට පහෝ බය නැතිව එව පගාල්ලලන් පම් කටයුතු සිදු කරන නිසා ඒ පවලාපවදි 
මන් කරුණු ප්රකාශ කර සිටියා ඇයි පම් පගාඩනැගිල්ලල අෙට ඉවත් කරන්න බැරිද? ඒකට පහවතුව 
පමාක්කද? කියලා මන් අහන පකාටයි පම් ප්රශවනය මතුවුපේ. එවැනි අවසවථාවක් තුල පමම මහා සභා 
වාර්තාව තුල සදහන් පවලා තිපයනවා මම කතාව ෙවත්වන්න යනපකාට ඇතැම් ඒ කියන්පන් පමතන 
දාලා තිපයනවා නම සදහන් කරන්න පවනවා මට ආනන්දරාජ්ක කියන මන්ී තුමා මපේ කතාවට බාධා 
එල්ලල කළා. එයා මට ීදුරු ප්රහාරයක් එල්ලල කළා කියලා සදහන් පවලා තිපයනවා. එතුමා මට 
සෙත්තුපවන් ෙහර පදන්න ආවා.ඒක පමහි සදහන් පවලා නෑ.  
 
ඊට අමතරව ගරු සභාෙති තුමිය පමතන ගරු මන්ී තුමාපේ කතාවට උත්තර දුන්නා. පම් සභා වාර්තාවට 
ඕක දාන්න බෑ. සභාව ඉවර පවච්ච ගමන් තමයි පමම ප්රශවනය මතුවුපේ කියලා. පම්ක මතුවුපේ සභාව 
තුල. සභාෙතිතුමිය වාඩිපවලා හිටිපේ පුටුපේ. පමම ෙත්තරය වපේම ලොංකාදීෙ වැනි ෙත්තර ගණනාවක් 
පමතන තිපයනවා. අදාල ොර්ශවය ඒ කියන්පන් පොදුජන පෙරමුණ නිපයෝජනය කරන දිසානායක 
මන්ී වරයා මට ෙහර දීලා තිපයනවා. ෙත්තර කිහිෙයකට එතුමා සදහන් කරලා තිපයනවා " මපේ 
අනවසර ඉදිකිරිම සිදු කරන අවසවථාපේදී ......." මම පමය ගරු පල්ලකම් තුමාට කියවන්න පදන්නම්. ගරු 
පල්ලකම් තුමා පොඩ්ඩක් පම්ක ෙැහැදිිව කියවන්න. පම් ෙත්තපර් අදාල ොර්ශවපේ කට උත්තරයයි 
පොිසිපේ තිපයන කට උත්තරයයි පම් සභා වාර්තාපේ තිපයන කට උත්තරයයි  තුනම පවනසව. 
පොිසිපේ කට උත්තරයයි පම් ෙත්තපර් තිපයන කට උත්තපරයි මාධයට දුන්න කට උත්තපරයි තුනම 
එකයි. පම් සභා වාර්තාපේ තිපයන එක තමයි පවනසව වුපේ. පවනසව වුපේ පමාකක්ද? පමතන 
පමාකක්හරි පදයක් හොංගනවද  කියලයි අෙට සැකයක් මතු වුපේ. ඒ නිසා ගරු සභාෙති තුමියනි, ඔබ 
තුමිය සියළු පදනාට පොදුපේ කටයුතු කරන බල රහිත නීතිෙති පකපනක්. ඔබතුමිය සවවාධීනව කටයුතු 
කරානම් පමවැනි ගැටුමක් මතුපවන්පන් නෑ. මපේ ඉල්ලීම පම්කයි. එදා සභපේ සිදුවුණ සිදුීම මම 
කණගාටුදායක සිදුීමක් හැටියටයි පහලා දකින්පන්. පම් සිදුවිම මසවපකළිය ප්රාපද්ධශීය සභාපේ ෙමණක් 
පනාපවයි පවනත් කිසිදු සභාවක් තුල සිදු පනාපවන්න කටයුතු කරන්න ඕන කියලයි මපේ ඉල්ලීම . 
එනිසා පමවැනි ප්රශවනයකට සහපයෝගය දක්වන්න සියලු පදනා පමවැනි කලු ෙටිය ඇදපගන ප්රාපද්ධශීය 
සභාව තුල තිපබන නීතිය, එයට තිපබන පගෞරවය ආරක්ෂා කරන්න ඉල්ලලන්නයි, පමවැනි සිදුීමක් 
මසවපකළිය ප්රාපද්ධශීය සභාව තුල ෙමණක් පනාපවයි කිසිදු ප්රාපද්ධශීය සභාවක් තුල සිදු පනාකරන පලස 
ඉල්ලලන්නයි අද අපි පම් ගරු සභාවට කලු ෙටි ෙැලඳපගන ෙැමිණ සිටින්පන් කියලා මම පම් පවලාපවදි 
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කරුණු දක්වමින් ගරු පල්ලකම්තුමාට මම ෙත්තපර් භාර පදනවා පම්පකන් පම් පකාටස පොඩ්ඩක් 
කියවන්න කියලා. ගරු පල්ලකම්තුමා ඔබතුමා ෙරිවර්ථනය කරන්න. නිලධාරිපයක් හැටියට ඔබතුමා 
ෙත්පවලා ඉන්නවපන්. පමතන ෙත්තර ගණනාවක් ති පයනවා සභාෙති තුමියට පදන්න. එදා සිදුවුණ 
සිද්ධිය පමම ෙත්තර වල තිපයනවා. පමවැනි සිදුීමක් පවන කිසිදු සභාවක සිදු පනාපවන්න කටයුතු 
කරන්න කියලා මන් ඉල්ලලා සිටින අතර ගරු සභාෙතිතුමියට මන් කිසිම පවලාවක පදාසව කියන්පන් 
නැහැ. සභාෙතිතුමිය තමන්පේ නීතිය හා ප්රජාතන්රවාදය නිසියාකාරපයන් කටයුතු කරන්න කියලා මන් 
ඉල්ලලා සිටින අතර අද පම් මසවපකළිය ප්රාපද්ධශීය සභාවට ඉදිරිෙත් කරලා තිපයන පදසැම්බර් මාසපේ 13 
පවනි දින ඉදිරිෙත් කරන මහා සභා වාර්තාව සම්ූර්ණපයන්ම  සභාපවන් අපි සියලු පදනාම ප්රතික්පෂවෙ 
කරන බව ඉල්ලලා සිටිමින් මන් නිහඩ පවනවා.    
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ගරු උෙ සභාෙතිතුමාපේ ප්රකාශයට අනුව අනුමැතියක් පනාලද පගාඩනැගිල්ලලක් ඉදිකිරීම 
සම්බන්ධපයන් පමහි සිටින මන්ීවරපයක් සම්බන්ධ පවලා තිපයනවා. පම් පිළිබඳ වූ ිපියක් ගරු 
ආේුකාරතුමාට සහ පකාමසාරිසවතුමාට ඉදිරිෙත් කිරීමට මම සුදානම්. එකී ගරු මන්ීවරයා තමයි ඒ 
අයට පගාඩනැගිල්ලල ඉදිකරන පලසට කියලා තිපයන්පන්. නැවතත් එම මන්ීවරයා  ගිහිල්ලලා ඒක 
කඩන්න කියනවා. පම් වපේ අවසවථාවකදී අපි ගිහිල්ලලා පගාඩනැගිල්ලල ඉදි කරන්න එො කියලා 
නවත්තනවා. පොිසියට ෙැමිණිි කරනවා. ඊට ෙසවපසව ඉදිකරන්න කියනවා.  මසවපකළිපේ 
සිදුපවන්පන් පම් විදියටයි. මම සියලුම මන්ීවරුන්ට පචෝදනා කරන්පන් නැහැ. අදාල මන්ීවරුන් පම් 
වපේ වැඩ නවත්වා ගන්න. සභා වාර්තාව සම්බන්ධපයන් මම ෙක්ෂොතීව කටයුතු කරලා නැහැ. මපේ 
ෙක්ෂපේ මන්ීවරුන් ඉල්ලලන පද්ධවල්ල වලට වඩා විෙක්ෂපේ මන්ීවරුන් ඉල්ලලන පද්ධවල්ල තමයි මම 
ඉටුකරල දීල තිපයන්පන්. සභාව ආරම්භ කර පමම අවුරුදු හතරක කාලය තුළ මාපේ ෙක්ෂපේ සිටින 
කිසිම මන්ීවරපයුට මම කිසිදු සහනයක් ලබා දීලා නෑ. පමය ඕනෑම සවථානයක මට සහතික කරන්න 
පුළුවන්. 

 

ගරු. මන්ී කේ. සුකර්ෂ් කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
2021.12.13  දිනැති සභා වාර්තාපේ සඳහන් අුොු පිළිබඳව අපි කතා කරපගන සිටින පම් අවසවථාපේ 
එදින සභා රැසවීපම් දී සිදු වූ ප්රශවනය පිළිබඳව විිමත් ෙරීක්ෂණයක් සිදුපකාට විනයාණුකූල කටයුතු 
සිදුකළ යුතු නිසා අද දින පමම සභාවට කලු ෙටියක් ෙැළඳපගන අෙපේ විපරෝධතාවය ඉදිරිෙත් කරලා 
තිපයනවා. අදාල සභා වාර්තාපේ අවසන් පිටුපේ සවථාන පදකක උෙ සභාෙතිතුමාපේ කතාව සඳහන් 
පවනවා. 16 වන පිටුපේ මාපේ කතාව සඳහන් පවනවා.  ගරු මන්ී පක්. රාජ්කුමාර් මැතිතුමාපේ 
පයෝජනාව සම්බන්ධ කරගනිමින් මම අදහසව ප්රකාශ කරලා තිබුණා. 
 
අවසන් පිටු කිහිෙය ඉතාමත් අවධානපයන් බැලුපවාත් එදින ප්රශවනය ඇයි උග්ර වුපේ කියන ප්රශවනයට 
සාක්ි කිහිෙයක් ලැපබනවා. ෙසුගිය සභා රැසවීම් වලදී අපි නීති විපරෝධී පගාඩනැගිි පිළිබඳව පගාඩක් 
කතා කරලා තිපයනවා. පම් නීති විපරෝධී පගාඩනැගිි පිළිබඳව කමිටුවුත් ෙත් කරලා තිබුණා. ඉන් කිසි 
ෙලක් වුපේ නැහැ. පමම පගාඩනැගිි පිළිබඳව ගරු උෙ සභාෙති තුමා කතා කරන  අවසවථාපේදී ගරු 
මන්ී ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා සමඟ තර්කය ආරම්භපේදීම ඔබතුමිය ගරු මන්ී ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමාපේ 
ෙැත්ත ගත්තා. ඊට අතරමැදි කාලපේදී සිදුවූ පද්ධවල්ල වාර්තාවට ඇතුළත් කර තිබුණා නම් එම වාර්තාව 
සම්ූර්ණ වාර්තාවක් බවට අපිට බලන්න පුළුවන්. පල්ලකම්තුමා වාර්තාවට වගකිවයුතු ෙරිොලන නිලධාරි 
වරපයක්. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
සභාව පමතනින් අවසන් කරන බවට ප්රකාශ කරලයි මම ආසනපයන් නැගිටලා ගිපේ. මම නිශවශබ්ද 
පවන්න කියලා පලාු හඬකින් කීවත් කවුරුවත් ඒක පිළිගත්පත නැහැ. ඉන්ෙසුව තමයි මම සභාව 
අවසන් කපළව. ෙටිගත කිරීම් තිපයනවා අවශයනම් ඒකත් දාලා පෙන්වන්නම්. 
 

ගරු. මන්ී කේ. සුකර්ෂ් කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ෙටිගත කිරීම දාලා පෙන්වන්න. අපිට ගැටළුවක් නෑ. ඒකට සවන් පදන්න ඕන. අපිත් සභාපේ තමයි 
හිටිපය. ඒවා ඇසව පදකට දැක්කා. සභාෙතිතුමියත් සමහර වචන හරඹයක් කරල තිබුණා. 
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
නිශවශබ්ද වන්න කියලයි මම කිේපේ. 
 

ගරු. මන්ී කේ. සුකර්ෂ් කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
කෑගහන්න එො කියලයි ඔබතුමිය කිේපේ. ඔබතුමිය එපසව කිේවායින් ෙසවපස තමයි මම කිේපේ 'පමපහ 
බුරන්න බල්ලපලෝ නැහැ" කියලා. පම් සිදුීම් ටිකත් වාර්තාවට ඇතුළත් පවන්න ඕන. පම්වා වාර්තාවට 
ඇතුළත් පනාකිරීම සම්බන්ධව පල්ලකම්තුමා අෙට වගකියන්න ඕන. පමහිදි ඔබ ෙක්ෂොතීව කටයුතු 
කරලා තිපයන නිසා තමයි මම පම්ක කියන්පන්. ප්රාපයෝගිකව අපි දැකලා තිපයනවා. සභාෙතිතුමිය 
ෙක්ෂොතීව නැහැ, පද්ධශොලනයට ෙක්ෂව නැහැ, කියලා සභාෙතිතුමිය සහ මන්ීවරුන්  කියන එක අපි 
අහලා තිපයනවා. ඒ අයපේ පද්ධශොලන නයාය ෙරයට අනුව යන්න සිදුපවන තත්ත්වයක් උදාපවනවා. 
ඒක පිටුොන්න බැහැ. ඒ ඒ ෙක්ෂ වලට අනුව සමහර පද්ධවල්ල සිදු පවනවා. ඔබතුමිය ෙැවසූ වචන ටික 
වාර්තාවට ඇතුළත් පනාවුපේ ඇයි කියන එකට ෙරිොලනය භාරව සිටින නිලධාරී වශපයන් පල්ලකම්තුමා 
අෙට වගකියන්න ඕන. සතය වසන් කරන්න බැහැ කියන එක වාර්තාව සකසව කරන නිලධාරීන්ටත් මම 
කියනවා. සමහරවිට වාර්තාව ලසවසනට තිපයන්න ඕන කියන නිසා වාර්තාව පමපහම හදන්න ඇති. 
නමුත් සභාපේ සභාෙතිනිය පමවැනි වචන භාවිතා කිරීම සුදුසුද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
මම එපහම කිේපේ නැහැ. 

 

ගරු. මන්ී කේ. සුකර්ෂ් කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
අවශය නම් පම්කටත් ෙටිගත කිරීම අහලා බලන්න.  සමහර විට ඒ පකාටස ෙටිගත කිරීපමන් මකලා 
තිපයන්න පුළුවන්. සභාව ආරම්භ කිරීමට පෙර සැලසුම් සහගතව පමම සභාපේ ඔබතුමිය විසින් මාපේ 
නම පිටතින් සිදුවූ සිදුීම් සම්බන්ධ කරපගන පගාතලා තිපයනවා. ඒවා සම්බන්ධපයන් මම පම්දක්වා 
මතු කපළව නැහැ. නමුත් ඒවා දැනට සමාජය ෙදනම් කරපගන මතු කිරීපම් අවශයතාවයක්  උදාපවලා 
තිපයනවා. අෙට ලැබිය යුතු අපේ අයිතිවාසිකම් උදුරාපගන තිපයනවා. ඒ නිසා තමයි එදත් මම නැගිටලා 
කතා කපළව. නැතුව කිසිම අවසවථාවක  සභාෙතිධූරයට පතෝරා ගන්නා ලද ඔබතුමියට පහෝ  උෙ 
සභාෙතිතුමාට පහෝ ඔබපේ ොක්ිකයින්ට පහෝ කිසිම අවසවථාවක කිසි තැනක අෙහසුතාවයකට ෙත් 
කරලා නැහැ. 
 අපි පකළින්ම ගැටළුවකට ෙත්කර ගත්පත් පකාමසාරිසවතුමා සමඟ සහ අදාල පොිසියත් එක්කයි. 
නමුත් ුමන පහවතුවක් නිසාද මපගන් ෙළිගත්පත් කියලා  මම දන්නවා. පමම සභාපේ මමත් වැඩි 
ඡන්දපයන් පත්රී ෙත්වූ මන්ීවරපයක්. ගරු උෙ සභාෙතිතුමාට ෙහරදීම සම්බන්ධ කරුණු වාර්තාවට 
ෙමණයි ඇතුළත් පවලා නැත්පත්. පම් ආසන සොංඛ්යාව පම් පිළිපවලට තිපයන අවසවථාපේ දී තමයි එම 
ෙහරදීම සිදුවුපේ. ගරු උෙ සභාෙති තුමා සහ ගරු මන්ී දිසානායක මැතිතුමා අතර කිසිදු මතපේදයක් 
ඇතිපවලා තිබුපේ නැහැ. ෙහරදීම් සිදුවුණු නිසා තමයි ගරු මන්ීවරුන් වශපයන් අපි ෙසවපසන් ඉන්පන්. 
මීට පෙර පබාපහෝ තැන්වල පම් වපේ තර්කීම් සිදුපවලා තිපයනවා. නමුත් අපි ඒවා සාධාරණීකරණය 
කරන්න ගිහිල්ලලා නෑහැ. පමම ොලනය පිහිටුවාගන්නත්, සභාපේ ුමන කරුණක් පිළිබඳව ගරු 
සභාෙතිතුමිය කතා කළත් ඒ සියලුම පද්ධවල්ලවලට ගරු උෙ  සභාෙතිතුමා ෙක්ෂව කටයුතු කරලා 
තිපයනවා. පමවැනි පද්ධවල්ල මින්ෙසුව ුමන පහෝ අවසවථාවක සිදුපවන්න ඉඩ තිපයනවා. සතය වසන් 
කරන්න පහාඳ නෑ. එදා සභාව අවසන් කරලා තිබුණා නම් ඊළඟ සභාව  සදහා දිනයක් ප්රකාශ කපළව 
නැහැපන්. ඊළඟ සභාව සඳහා දිනයක් ප්රකාශ කළානම් ඒ සඳහා වූ ෙටිගත කිරීම් තිපයනවාද?. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
අවුරුද්ධද ආරම්භ වන අවසවථාපේදීම එළපඹන මාසවල දින දැනුම් දීලා තිපයනවා. 
 

ගරු. මන්ී කේ. සුකර්ෂ් කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
සෑම ෙැත්තකින්ම යුක්තිය ඉටු කිරීපම් වගකීම ඔබතුමියට සහ පල්ලකම්තුමාට තිපයනවා. ඒ වපේ පමහිදී 
යුක්තිය ඉටු වුණාද නැද්ධද කියලා අපි දන්පන් නැහැ. පමම වාර්තාව සම්ූර්ණ නැහැ. සඟවන ලද පද්ධවල්ල 
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පිළිබඳව මම සිහිෙත් කරලා තිපයනවා. අපි වපේම රජපේ රාජකාරි භාර  ගන්නා අවසවථාපේදී දිේරුම් 
පදන්න ඇති. එදින ගරු සභාෙතිතුමියට අදාල තිපදනා සභාපවන් පනරෙන්න තිබුණා. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
මම එදා ඒක කිේවා. 

 

ගරු. මන්ී කේ. සුකර්ෂ් කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
නැතිනම් පොිසව නිලධාරීන් පහෝ අපේ නිලධාරීන් පයාදාපගන ඒ අය එළියට යවන්න තිබුණා.  ඒවා 
කරන්න පුළුවන්. ඒ නිසා  පමම කාරණාව පිළිබඳව ගරු සභාෙතිතුමිය සහ පල්ලකම්තුමා විිමත් 
විමර්ශනයක් සිදුකළ යුතුයි. පෙෞද්ධගික ගැටළු පමම සභාවට රැපගන එන්න එො. ෙළාත් ොලන සහකාර 
පකාමසාරිසව තුමා සහ ෙළාත් ොලන පකාමසාරිසව තුමා වුවද ෙක්ෂොතීව කටයුතු කරන බවටයි 
පෙනීයන්පන්. ගරු ආේුකාරතුමාත් පම් පිළිබඳව අවධානය පයාමු කළ යුතුයි. අපනුත් සියලුම 
සවථානවල  සියලු පද්ධ සම්බන්ධපයන් පසායා බලා කටයුතු කරන ෙළාත් ොලන පදොර්තපම්න්තුව  පමහි 
ෙමණක් කිසිදු ක්රියාමාර්ගයක් ගන්පන නැති ීමට පහවතුව ුමක්ද? පම් කරුණ පිළිබඳව එම නිලධාරීන් 
පහෝ ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිසවතුමා පහෝ ෙරීක්ෂක නිලධාරී පහෝ පකාමසාරිසවතුමා පහෝ  පම් 
සිද්ධියට සම්බන්ධ පවලා තිපයනවද කියන එක තමයි ප්රශවපන්. පකාමසාරිසවතුමා සහ සහකාර 
පකාමසාරිසව තුමා අවොංකව කටයුතු කරනවානම් මසවපකළිය ප්රාපද්ධශීය සභාපේ වාර්තාව අධයයනය 
කරමින් එහි පිටුෙස ඇති ගැටළුකාරී තත්ත්වයන් පිළිබඳ අවධානය පයාමුකර ගැටළු මතුීමට තුුදුන් 
ෙසුබිම් පමානවාද යන්න පසායා පනාබලා, සඟවා එවන එපක් ප්රතිඵලයක් වශපයන් අද පම් තත්ත්වය 
උදාපවලා තිපයනවා. මින් ඉදිරියට පමවැනි තත්වයක් ඇති පනාීමට පකාමසාරිසවතුමා සහ සහකාර 
පකාමසාරිසවතුමා අවධානය පයාමුකර වගබලා ගත යුතුයි.  
 
එපසව නැතිනම් පමම රපට්ට ජනාිෙතිතුමාට සහ ෙළාත් ොලන අමාතය තුමාට ද දැනගැනීම පිණිස, ගරු 
ආේුකාරතුමාපේ කාර්යාලපේ ඉදිරිපිට වාඩිපවලා, සියලුම වාර්තා පෙන්වලා, පම් තරම් ප්රශවන 
සාකච්ඡා කරලා තිපයනවා, පම් සඳහා වූ විිමත් තීරණ ලබාපගන නැතිව ගරු ආේුකාරතුමා පම්වට 
අනුබල පදනවා කියලා ෙැවසීමට සිදුපවන බව ප්රකාශ කරමින්, පමම සභාපේ සාකච්ඡා කළ පබාපහෝ 
පද්ධවල්ල වාර්තාපවන් සඟවලා තිපයනවා. පම් පිළිබඳව පල්ලකම්තුමා වගකිව යුතුයි. සභාපේ සාරධර්ම වලට 
එහායින් පගාසව අපි පල්ලකම්තුමාට සමහර අවසවථාවන් ලබාදීලා තිපයනවා. සභාෙති තුමිය පිළිතුරු දියයුතු 
සමහර අවසවථාවලදී පල්ලකම්තුමා එම වගකීම භාරපගන තිපයනවා. පම් වපේ සියලු වගකීම් භාරගන්න 
ඔබතුමා, ඒ වපේම ගරු මන්ීවරුන්ට සිදුවූ අෙහසුතාවය වසන් කිරීම පිළිබඳව අෙටත් අෙහසුතාවයක් 
තිපයනවා. පයෝජනා පිළිබඳව පහෝ පවනත් කරුණු පිළිබඳව ඉදිරිෙත් කරන ප්රශවන වලට ගරු 
සභාෙතිතුමිය සෘජුවම පිළිතුරු පදනවා නම් වඩාත් පහාඳයි. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
මම පිළිතුරු දීලා තිපයනවා පන්ද? ෙරිොලනය පිළිබඳව විමසන අවසවථාපේදී ඒ කරුණු සඳහා 
පල්ලකම්තුමා පිළිතුරු ලබාදීලා තිපයනවා. 
 

ගරු. මන්ී කේ. සුකර්ෂ් කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
සභාපේ ගන්නා තීරණ පිළිබඳව ඊට අදාළ නීතිමය කරුණු ෙදනම් කරපගන පල්ලකම්තුමා ඒවා ෙරාජය 
කරලා තිපයනවා. නීති පොපත් කරුණු තිපයනවා, බලය කියනඑක  ලබාගත්තාම ප්රපද්ධශපේ යහෙත 
උපදසා කටයුතු කළයුතු අවසවථා තිපයනවා. ඔබතුමිය ඒවා ඉටු කිරීමට අපොපහාසත් පවලා තිපයනවා. 
 
ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
නීතියට පිටුොල කටයුතු කරනවා නම් පමම සභාපේ තවත් ප්රශවන වැඩිපවනවා. සභාෙතිතුමිය වශපයන් 
කළ යුත්පත් ුමක්ද කියන එක මම වටහාපගන ක්රමවත්ව සිදුකරපගන තිපයනවා. 

 

ගරු. මන්ී කේ. සුකර්ෂ් කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
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පමම වාර්තාව පිළිබඳව පයෝජනා සවිර කර ගැනීමට පෙර අපි අෙපේ අත් ඔසවා පමම වාර්තාව 
සම්ූර්ණපයන් විකෘති කර ඇති බවට ප්රකාශ කර පමම වාර්තාවට විරුද්ධධව අෙපේ අත් ඔසවා අෙපේ 
විපරෝධතාවය ප්රකාශ කර සිටිමු. 
 
තවද පමම කාරණාව පිළිබඳව සම්ූර්ණ විමර්ශනයක් සිදුකර ෙළාත් ොලන පකාමසාරිසව සහ  ෙළාත් 
ොලන සහකාර පකාමසාරිසව ද ගරු ආේුකාරතුමාට ද සම්ූර්ණ වාර්තාවක් ඉදිරිෙත් කර,   එහි පිටෙත් 
අෙ මන්ීවරුන් හත් පදනාට ම ලබාපදන පලසට ද ඉල්ලලා සිටිමි. 
 

ගරු උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
ෙසුගිය සභාපේ සිදු වූ සිදුීම් සම්බන්ධව ිපි පයාමු කළ බවට ප්රකාශ වුණා. එම ි පිපයත් සභා වාර්තාපේ 
සඳහන් ෙරිදි එක් පකාටසකට ෙක්ෂොතීව ද සඳහන් කරලා තිපයන්පන්? 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
එදා සිදු වූ සියලුම පද්ධවල්ල එම ිපිපේ සඳහන් පවලා තිපයනවා. 
 

ගරු උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
ගරු මන්ී සුපර්ෂව ුමාර් සඳහන් කළ ෙරිදි ඒ අයපේ ෙැත්පතන් ගරු සභාෙතිතුමියට විරුද්ධධව විවිධ 
විපරෝධතා සදහන් පවලා තිපයනවා. ඒ අනුව ඒ සියලු පද්ධවල්ල වලට හඬ නැගුපේ මමයි. කිසිම  
අවසවථාවක ගරු සභාෙතිතුමියව මම මඟහැරලා නෑ. පම් කාරණාපේදී ඔබතුමිය ෙක්ෂොතීව කටයුතු 
කරන්න බෑ. එපහම බලනව නම් ඔබතුමිය මට ෙක්ෂොතී විය යුතුයි. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
මම ෙක්ෂොතීව කටයුතු කපළව නැහැ. සභාපේ සිදු වුණ පද්ධවල්ල පිළිබඳව ෙමණයි ිපිපේ සඳහන් කරලා 
යැේපේ. සාකච්ඡා කළ කරුණු ෙමණයි වාර්තාපවත් අඩොංගු පවන්පන්. කවුරුත් කතා කරපු පද්ධවල්ල  
වාර්තාවට අඩොංගු පනාකිරීමට මම කටයුතු කරල නෑ. ෙසුගිය සභාපේ දී ගරු උෙ සභාෙති තුමා  සහ ගරු 
මන්ී පී. ආනන්දරාජ්ක යන පදපදනාටම කියලා බැලුවා. මම පම්සයටත්  තට්ටටු කළා. කවුරුවත් සවන් 
දුන්පන් නැහැ. එනිසා මම සභාව අවසන් කරලා ගියා. 
 

ගරු මන්ී පී. රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
උදා වූ පමම වසර සියලු පදනාට සුභ නව වසරක් පේවායි ප්රාර්ථනා  කරන අතර වාර්තාව සම්බන්ධපයන් 
ගරු උෙ සභාෙති තුමා සහ ගරු මන්ීවරුන් දකින අුොු සදහන් කළා. ඇත්තටම වාර්තාපේ  යම් යම් 
අුොු කිහිෙයක් තිපයනවා. පමම සභාපේ ආේු ෙක්ෂපේ විෙක්ෂය කියන පේදයක් නැතිව  ඔබතුමිය 
සභාෙති පවලා ඉන්පන් සභාවටයි. සභාව ෙවත්වාපගන යන අවසවථාපේ දී උෙ සභාෙතිතුමා කිේවා 'ඔබ 
රුපියල්ල 30000.00 අල්ලලසක් ලබා ගත්තා පන්ද?" කියලා. ඒ අවසවථාපේදී මන්ී ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමාත් 
එම ප්රකාශයම සිදුකළා. ඒ සිදුීම සභාව අවනසව කිරිමට පෙර සිදු වූ පදයක්. ඒ සිදුීම ඇයි වාර්තාවට 
ඇතුළත් කර ගත්පත්? අනවසර ඉදිකිරීම් පිළිබඳ ගරු මන්ී පක්.රාජ්කුමාර් මැතිතුමාපේ පයෝජනාව 
බලාත්මක කරමින් ගරු උෙ සභාෙතිතුමා කතාව සිදු කරන අවසවථාපේදී තමා අල්ලලසව ලබාගත් බවට 
ෙැවසුපේ. එපසව නම් රුපියල්ල 30000.00 ක් ලබාගත් එක ඇත්ත පන්ද කියලා සභාෙතිතුමිය ඇහුවා. අපි 
මන්ීවරුන් 16 පදනාපගන් යුත් සභාව එක්තරා අත්තිවාරමක්. ඊළඟ ෙරම්ෙරාවට අපි පම්ක ඉතා පහාඳ 
සභාවක් පලසට භාරදිය යුතුයි. සභාව සඳහා පහාදගරුත්වයක් තිපයනවා. පමවැනි සිදුීම් අපේ ඊළඟ 
ෙැම්ෙරාවට වැරැදි ආදර්ශයක් බවට ෙත්පේවි. අසභය වචන භාවිතා කිරිම, ෙහරදීම් වැනි පද්ධවල්ල වැරැදි 
මඟකට පයාමු කරයි. පමහි ෙක්ෂ, ජාති හා ආගම් වැනි කිසි පේදයක් නෑහැ. සියළු පදනාම එකයි. අවුරුදු 
05 ක් තුල මසවපකළිය ප්රපද්ධශපේ ජනතාවට විශිෂවට පසවවාවක් ලබාදිය යුතුයි. මින් ඉදිරියට පමවැනි 
පද්ධවල්ල සිදු පනාවිය යුතුයි.පකාටිඨාශ 10 කින් මහජනතාවපේ ඡන්දපයන් පත්රිෙත්වු අපි මහජනතාවපේ 
ප්රශවන පිළිබඳව හඬ නැගිය යුතුයි.ඒ හැර පමවැනි පද්ධවල්ල වලට පයාමු පනාවිය යුතුයි. විනයාණුකූල 
ෙරීකෂණ සිදුකළ පහාත් ෙමණක් නැවතත් පමවැනි පද්ධවල්ල සිදුීම වළක්වා ගත හැකියි. සභාපේ සිදුවන 
යහෙත් පද්ධවල්ල සඳහා අපි සහපයෝගය ලබාදීලා තිපයනවා. වැරැදි පද්ධවල්ල පිළිබඳව ප්රශවන කරලා 
තිපයනවා. ගරු මන්ීවරුන් තමයි පගාඩනැගිි ඉදිකරන්න කියලත් කියන්පන් ෙසුව කඩල ඉවත් 
කරන්න කියලා කියන්පනත් කියලා ඔබතුමිය ෙැවසුවා. ඒ මන්ීවරුන් කවුද කියලා කියන්න ඕන. 
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පහවතුව සියලුම මන්ීවරුන්ට එම පචෝදනාව පිළි අරපගන පගන යන්න බැහැ. ජනතාවට අපි ගැන 
විශවවාසය තිපයනවා. සමහර කරුණු ඇයි වාර්තාපවන් ඉවත් කපළව. පම් වපේ සිදුවිම් පකාපහාමද ඉහළ 
තැන්වලට යන්පන්? සභාව තුළදීම වසන් කරනවා. විනයාණුකූල ෙරීක්ෂණයක් සිදුකළ යුතුයි. එම 
වාර්තාව සොංපශෝධනය කර සභාවට ඉදිරිෙත් කරන පලස ඉල්ලලා සිටිමි.   
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
නීතිමය කටයුතු සිදුකරලා තිපයනවා. පොිසිය මගින් අිකරණ ක්රියාමාර්ග ගැන නුවක් ෙවත්වාපගන 
යනවා. සභාපේ සිදුවූ පද්ධවල්ල පිළිබඳව පකාමසාරිසවතුමාට ිපියක් පයමුකරලා තිපයනවා. පකාමසාරිසව 
තුමා විසින් ෙරික්ෂණයක් සඳහා දිනයක් ලබාපදනු ඇති. නැවතත් මම කියන්පන්, වාර්තාපේ කිසිම 
පදයක් සඟවලා නැහැ. සභා කාලය තුල සිදුවූ කරුණු වාර්තාවට ඇතුලත් කරලා තිපයනවා. සභාව 
අවසන්වු ෙසු සිදුවු පද්ධවල්ල වාර්තාවට ඇතුලත් කරන්න බැහැ. 
 

ගරු මන්ී ටී.වසන්තකුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
ගරු සභාෙතිතුමියනි, පගාඩනැගිි ඉදිකරන්න කියන්පනත් නැවත ඒවා කඩන්න කියන්පනත් එක්තරා 
මන්ීවරපයු බව ඔබතුමිය මීට පෙර ෙැවසුවා. ඒ මන්ීතුමා කවුද කියලා නම සඳහන් කරන්න. එදින 
ෙහරදීම් සිදුීමට පහවතුවද පමම පගාඩනැගිි පිළිබඳ කාරණාව තමයි. පමහි සිටින මන්ීවරුන්පගන් 
පබාපහෝ පදපනක් වතු ආශ්රිත මන්ීවරුන්. වතුකරපේ සොංවර්ධන කටයුතු පිළිබඳව කතා පනාකර 
පෙෞද්ධගික අයවලුන්පේ පගාඩනැගිි පිළිබඳව සියලු ම සභාවල කතා කරනවා. ඉදිරි කාලපේ දී පමවැනි 
පද්ධවල්ලවින් ඉවත් පවලා පහාඳ පද්ධවල්ල පිළිබඳව සාකච්ඡා කරමු.  
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ඒ පිළිබඳව සම්ූර්ණ කරුණු පකාමසාරිසවතුමාට යවන පලසට අදාළ මන්ීවරයා ම ඉල්ලලලා තියනවා. 
ඒ පිළිබඳ ිපි 03ක් තියනවා. පම්වා පකාමසාරිසවතුමා මගින් ගරු ආේුකාරතුමා පවත පයාමු කර 
නීතිමය පියවර ගන්නවා.  
 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
ෙසුගිය 13 වනදා සිදු වූ සිදුීමට මාව අත දික් කරමින් ඔහු අල්ලලසව ලබා ගත්තා කියලා මම කිේවයි කියලා 
ඔහුට කවුද කිේපේ කියන එක පමම සභාවට කියන්න ඕපන්. පමම සභාපේ නමට අෙකීර්තියක් සිදු කළ 
යුතුයි කියලා මම හිතුපේ නෑ. සියලු ම මන්ීවරුන් එක හා සමානයි. මට සිදු කළ අයුක්තියට නීතිමය 
පියවර ගන්නා පලසට ගරු සභාෙතිතුමියපගන් ඉල්ලලා සිටිමි.  
 
මම විපශවෂපයන් කියන්න කැමති පමතැනට ඇවිල්ලලා ඉන්න මම විතරයි සාමාජිකපයක් පවන්පන්. මපේ 
ෙවුපල්ල අය ආයතනයට ගන්නෑ. ගරු උෙ සභාෙති තුමා එදා මපේ නොංගී ගැන කතා කළා. මම 
සෙත්තුපවන් ගැහුවා කියලා කිවුවපන් උෙ සභාෙතිතුමා. මම ඒ කතාවට තමයි සෙත්තුපවන් ගැහුපේ. 
මපේ නොංගී දැන් මැරිලා අවුරුදු 15 ක් පවනවා. ඒවා කතා කරන්න පහාද නෑපන. 
 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ගරු සභාෙතිතුමිය, ගරු උෙ සභාෙතිතුමිය, ගරු මන්ී වරුන්පගන් අවසරයි. මම පමය සභාවක් හැටියට 
කටයුතු කරන පලසට කාරුණිකව ඉල්ලලා සිටිනවා. ගරු සභාෙති තුමිය පමතැනට පෙෞද්ධගික ප්රශවන 
අරපගන එන්න පහාද නෑ. ඔබ තුමියපේ කාර්ය භාරය  පම් නයාය ෙරයට  සභාව අරපගන යන එක. 
නැත්තම් අද දවසම පම්ක ඇඳපගන යයි. ඒකයි මම කියන්පන්.  පම්ක මහ සභා රැසවීමක්. මහ සභා 
රැසවීමක නයාය ෙරයක් තිපයනවා. ඒ නයාය ෙරයට යන්න. නිකන් අනම් මනන් පම් සභාවතුල කතා 
කරන්න එො. 
 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
බලාත්මක කිරීපම් වැඩසටහන පිළිබඳව මම පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කරලා තිබුණා. අර කපඩ් පිළිබඳ 
පයෝජනාවට කවුරු කවුරුද ඉල්ලලුම් කරලා තිබුපේ කියලා මම අහලා තිබුණා. නමුත් පමහි සඳහන් 
පවන්පන් 'සභාවට කරුණු ඉදිරිෙත් කරලා තියනවා" කියලා. නමුත් එහි කරුණු නැහැ.  
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ඔබතුමා ඉල්ලූ ෙරිදි විසවතර පල්ලකම්තුමා විසින් සභාපේ කියීපමන් ඉදිරිෙත් කළා. ඒ නිසා තමයි විසවතර 
ඉදිරිෙත් කළ බවට වාර්තාපේ සඳහන් පවන්පන්.  
 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
පමම සභාපේ ගරුත්වය, ගරුත්වය කියලා කතා කරනවා. නමුත් පමහි ඇති ගරුත්වයක් නැහැ. පවනත් 
සවථානයක ුමන ෙදනමකින් කරුණු ඉදිරිෙත් කරනවද යන ෙදනම මත කටයුතු කළ බව ඔබතුමිය 
ෙවසනවා.  
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ඔේ. පටන්ඩර් පකාන්පද්ධසි ෙදනම මත තමයි සිදු කපළව.  
 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
වැඩිම මුදලක් ලබා පදන අයට කඩ පිරි නමන බව කියලා තියනවා.  
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
වැඩිම තැන්ෙත් මුදල ඉදිරිෙත් කරන අයට පටන්ඩරය ලබා පදන බව මම ෙසුගිය සභාපේ දී ෙැහැදිි 
කළා. 
  

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
නමුත් ඉල්ලලුම් ෙරය වැඩි මුදලක් ලබා පදන අයට පිරි නමනවා කියලයි තිපයන්පන්.  
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ඔේ. වැඩි තැන්ෙතුවක් තියන අයට.  

 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
එදින සභාපේ සඳහන් විසවතර පවනත් වාර්තාවක පවනත් පකපනුපේ නමක් සඳහන් පවනවා.  
තිපදපනුපේ නම් කිපයේවා. පමහි සඳහන් වන්පන් එක් අපයුපේ නමක් ෙමණයි. පම්ක අහන්පන් 
මමයි. දැනට සභාපේ වසර 04ක් ගත පවලත් තවමත් පෙර ොසලට යනවා වපේ තමයි තිපයන්පන්. සෑම 
අවසවථාවක ම වාර්තාව සභා සම්මත පවන්පන් සොංපශෝධන සහිතවයි.  
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ගරු මන්ීතුමනි, ගරු මන්ීවරුන් ිඛිතව ලබාපදන පයෝජනාවින් අුරු වැරැදි පගාඩක් තියනවා. 
මන්ීවරුන් 16 පදපනක් කතා කරන සියලු ම පද්ධ සොංක්ිේත කරලා ියනපකාට සුළු සුළු අුොු ඇති 
ීමට ඉඩ තියන නිසා තමයි වාර්තාව සොංපශෝධන සහිතව සභා සම්මත පවන්පන්.  
 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ගරු සභාෙතිතුමියනි, ගරු සුබ්රමනියම් මන්ීතුමා එදා ඒ ප්රශවනය සම්බන්ධව මතුකරනපකාට එක කඩයක් 
සම්බන්ධව තමයි නම් ලැයිසවතුව ඇහුපේ .නම් ලැයිසවතුව කවුද කියලා ඒ තුන්පදනාපේ නම් සඳහන් 
කරන්න කියලා ඉල්ලලුපේ. එතුමා අහන්පන් ඒ කිවුව නම් තුනම පමහි සඳහන් විය යුතුයි. ඒක සඳහන් 
කරලා නැහැ. සභාපේ කතා කලාම සභාෙතිතුමිය උත්තර ඇහුවහම පකාපහාමද ඒක එන්නැතිව 
තිපයන්පන්. පම්ක තරහව ඇති කරලා ප්රශවනයක් ඇති කරන මට්ටටමකට ගිපයාත් අපිත් ලැසවති. ඔබතුමිය 
නිසි පිළිපවළකට පම්කට උත්තර  පදන්න. එතුමා ඇහුපේ තුන් පදනාපේ නම් පමානවද කියලා. නිශවශොංක 
චොංචලාද පමාකක්ද නමකට අමතරව තව නම් පදකක් කියන්න කීවා. එතපකාට නම් තුනයි. ඒ නම් තුනම 
පමතන සඳහන් පවන්න ඕන. ඒක ඇයි නැත්පත්. ඒපක වගකීම කවුද භාර ගන්පන්. බෑ බෑ ඊළඟ සභාවට 
දානව කියන් නැතිව සභාෙතිතුමියනි, පමතැන වැරැද්ධදක් පවලා තිපයනවා. ඒ වැරැද්ධද භාර ගන්න 
එපහනම්. 
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ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
වාර්තාපේ කඩ පිළීබඳ පතාරතුරු වසන් කරලා තියනවා.  
 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
වසන් කරලා නැහැ. අවශය නම් ඒවා සම්බන්ධ කරලා සොංපශෝධනය කර ගත හැකියි.  
 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
මම අහන්පන් පතාරතුරු දැන ගැනීපම් ෙනතින් තමයි. කවුරු කවුරුන්ද කපඩ්ට ඉල්ලලුම් කරලා තිබුපේ. 
කපඩ් ලබා දුන්පන් කාටද? ිපි ලැබුණු දින පිළිබඳව පතාරතුරු මට අවශයයි.  
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
පතාරතුරු දැන ගැනීපම් ෙනත මගින් මම විසවතර ලබා පදන්නම්.  
 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
පමම කඩ ෙද්ධධති ටික නිර්මාණය කපළව රිකාටන් කසළ කළමනාකරණ මධයසවථානපේ දී. සභාව සඳහා 
වූ විදුි බිල ගැන කිසිපවක් පගීම් සිදු කපළව නැහැ කියලා ඔබතුමිය ෙැවසුවා. එපසව නම් කඩ නිර්මාණය 
කිරීම සඳහා වූ විදුි බිල පගේපේ පකාපහාමද?  
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ඒ සම්බන්ධ විසවතර ලබන සභා වාරපේ දී ඉදිරිෙත් කරන්නම්.  
 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
පමම සභාපේ ොලනය ලබා ගැනීම සඳහා කටයුතු කළ අභාවප්රාේත ගරු අමාතය ආරුමුගන් පතාන්ඩමන් 
මැතිතුමා සිටියා නම් අද සභාෙතිතුමිය ඇතුලු වැරැදි කරන අය කවුරුත් පම් සභාපේ ඉන්පන් නැහැ. 
පමවැනි වැරැදි කරන අය එතුමා තියාගන්පන් නැහැ. ලොංකා කම්කරු පකාොංග්රසව ෙක්ෂපේ ෙසුගිය කාලවල 
මමත් ඉදලා තියනවා. එම උසසව පුද්ධගලයා දැනට සිටියා නම් පමවැනි වැරදි සිදු වන්පන් නැහැ. ෙසුගිය 
සභා රැසවීපම් දී එම සිදු ීපමන් ෙසුව තුවාල ලැබූ අය ග්රාමීය පරෝහලටත්, තර්කපේ පයදුණු අය 
සභාෙතිතුමිය මගින් පරෝහලටත් රැපගන ගිහින් තියනවා. සභාව ෙැවැත්පවන අවසවථාපේ සභාෙතිතුමිය 
ආසනපයන් බැහැලා ආව එක පහලා දැකිය යුතු කාර්යයක්.  
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
සභාව අවසන් කරලයි මම බැසවපසව.  
  

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
අද දිනපේ දී වුවත් ආරක්ෂක පසවවා සඳහා කවුරුත් පමපහ ෙත් කරලා තියනවද?  
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
පමපහ කවුරුත් ළදරුවන් නැහැ. සභාපේ අණ පනාතකා කටයුතු කරන්න බැහැ.  
 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිසවතුමා මගින් පමම වාර්තාවත් එදින සිදු වූ කරුණු සම්බන්ධපයන් ගරු 
මන්ීවරුන් ද සම්බන්ධ කරපගන ෙරීක්ෂණයක් සිදුකළ යුතුයි. එවැනි පද්ධවල්ල කාට වුණත් සිදු පවන්න 
පුළුවන්. සභාව ආරම්භ කරලා වසර 04ක් අපි වැරැදි කරලා තියනවා. ඉතිරිව ඇති වසරක කාලයවත් 
හරියට ප්රපයෝජනයට ගත යුතුයි. අපේ විශවවාසය බිඳ වැටිලයි තිපයන්පන්. සමහර අවසවථාවල දී 
සභාෙතිතුමිය රාජකාරිය ඉටු කිරීමට අපොපහාසත් පවලා තියනවා. පමම කරුණු ෙළාත් ොලන සහකාර 
පකාමසාරිසවතුමාපේ සෘජු නිරීක්ෂණයට රැපගන යා යුතුයි.  
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ගරු මන්ීතුමනි, මම මපේ රාජකාරිය නිවැරදිැව ඉටු කරමින් සිටිනවා. රාජකාරිපයන් බැහැර පවලා 
නැහැ. පමහි සිටින සියලු පදනා ජනතාවපේ ඡන්දපයන් ෙත්ීම් ලබා ගත් අය. තම තමන්ව නිවැරැදි කර  
ගත යුතුයි.  
 

ගරු මන්ී පී,ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ගරු සභාෙතිතුමියනි, අපේ සාමාජිකයින් කවුරුවත් සභා වාර්තාව පිළිගන්පන් නැහැ. ඒ සඳහා අත 
ඔසවමින් අෙපේ විපරෝධතාවය ෙල කරනවා.  
 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
සභා වාර්තාව පිළිබඳව විවිධ තර්ක විතර්ක සිදු පවමින් ෙවතිනවා. ෙසුගිය සභාවට මම පනාෙැමිණිය ද 
පමහි කියැපවන කරුණු අනුව ුමක් ද සිදු වුපේ කියන එක ෙැහැදිියි. ගරු මන්ීතුමා ෙවසන විදියට 
සභාව දැන් ඉදිරියට යනවට වඩා ෙසුබට පවමින් ෙවතිනවා. ඒ නිසා සභා වාර්තාව වැරැදි ද නිවැරැදි ද 
කියන එක තහවුරු කිරීමට ඡන්ද විමසීමක් සිදු කරන්න.  
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
සභා වාර්තාව නිවැරැදි බවට පිළිගත්ත අය අත් ඔසවන්න.  
 
2021.12.13 දින සභා වාර්තාව අනුමත කළ ගරු මන්ීවරුන්.. 

01. ගරු සභාෙති ජී.පසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය 
02. ගරු මන්ී පක්.නිතයානන්දන් මැතිතුමා 
03. ගරු මන්ී එසව.සුපර්ෂවුමාර් මැතිතුමා 
04. ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා 
05. ගරු මන්ී ටී.වසන්තුමාර් මැතිතුමා 
06. ගරු මන්ී පක්.පයෝපේන්රන් මැතිතුමා 
07. ගරු මන්ිනී පක්.ජී.පක්.පෙපර්රා මැතිතුමිය 
08. ගරු මන්ිනි පක්.එල්ල.ඒ. රොංජනී මැතිතුමිය. 
09. ගරු මන්ී එසව.ඒ.දිසානායක මැතිතුමා 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
මීට පෙර ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිසවතුමා පමම සවථානයට ෙැමිණ සභා රැසවීම ෙවත්වන 
පවලාපේ දී අත ඔසවලා ඡන්ද ලබාගත පනාහැකි බව ෙවසලා තියනවා. එක එක්පකනාපගන් අහන්න 
ඕන.  
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
එපසව නම් නැවතත් එක එක්පකනාපගන් අහමු.  
 

ගරු උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
නැවතත් අහන්න බෑ. ඡන්ද ලබාදීම සඳහා ක්රමපේදයක් තියනවා පන්ද?  
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ඒ අය ෙක්ෂව පන්ද ඡන්දය ප්රකාශ කපළව?  

 

ගරු උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
පමම ඡන්දය අවශය නැහැ. 

 

ගරු උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
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පම් ඡන්පද ඕන්නැහැ. පම් සභාව තුල ප්රජාතන්රවාදය නෑ. ප්රජාතන්රවාදයට මුල්ලතැන පදන්න. පම් ඡන්ද 
විමසීම සිදු කරනවානම් එක් එක් අයපේ නම් සඳහන් කරායින් ෙසවපසව තමයි ඡන්ද විමසිම සිදු කරන්පන්. 
පකාපහාමඳ පොදුපේ අත උසවසන්න කියන්පන්. කවුද පම්පක වගකීම භාර ගන්පන්. පමතැනත්  
ප්රජාතන්රවාදය නැත්තම් සභා වාර්තාව තුල පකාපහාමඳ ප්රජාතන්රවාදය තිපේනපන්. එදා ප්රශවනයත් මතු 
පවලා තුවාල පවලා මම පරෝහල්ල ගත වුපනත් පම් නිසයි. කරනවානම් හරි විදිහට කරන්න. දන්පන් 
නැත්තම් දන්න පකපනක්පගන් අහලා කරන්න කියලයි මම ඉල්ලලා සිටින්පන්. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
සභා වාර්තාව සඳහා ෙක්ෂව ඡන්ද ලබාපදන අය නැගිට තමන්පේ සහය ලබා පදන්න. එකින් එක්පකනා 
එන්න.  

 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ෙසුගිය සභා රැසවවිපම්දී අනවසර පගාඩනැගිි පිළිබඳව කතා කළා. පමම සභාපේ මම අවොංක 
පුද්ධගලපයක්. තඔ සතයක්වත් මම අයුතු පලස භාවිතා කරලා නෑ. . තඔ සතයක්වත් අල්ලලසව අරපගන නෑ. 
පමම කාර්යය සියලුම මන්ීවරුන් අෙහාසයට ෙත් කරනවා. එක මන්ීවරපයක් කිසිදු වැරැද්ධදක් 
පනාකර දින පදකක් සිර මැදිරිපේ ඉඳලා තිපයනවා. අල්ලලසව ලබාගත් අයපේ විසවතර ගරු 
ආේුකාරවරයා පවත යවනවා කියලා ගරු සභාෙතිතුමිය ෙැවසුවා. ඊළඟ සභා වාරපේදී ඔවුන්පේ නම් 
සභාවට ඉදිරිෙත් කළ යුතුයි. දඬුවම් ලබාදිය යුතුයි. ෙසුගිය සභා වාරපේ වාර්තාව නිවරැදි බවට මම 
පයෝජනා කරමි.  
 

ගරු මන්ීනි  කේ.ජී.කේ.කපකර්රා මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 
ගරු සභාෙතිතුමියනි, ගරු උෙ සභාෙතිතුමා, ගරු මන්ී වරුන්පගන් අවසරයි. ෙසුගිය මාසපේ සිදුවුණ 
සිද්ධිය අපි ඇසව පදපකන් දැක්කා. ඒ ගැන හිතලා පම්ක වැරැදි වැරැදි කියලා කිවුවට ඒ සභාව පගනියන්න 
තරම් කාලයක් ඇති වුපේ නැහැ. පම් පවලාපේ අපේ ගරු උෙ සභාෙතිතුමයි, ගරු මන්ීතුමත් අතපර් 
යම් පේදයක් ඇති පවලා සභාව සභාෙතිතුමිය විසින් නවත්වන්න සිදුධවුණා. ඒ නිසා ඒ සියලු විසවතර 
පකටිපයන් පහෝ පමහි පයාමු කරලා තිපයනවා. එයට අපි සහය දක්වලා සභා වාර්තාව නිවැරදි බවට අත 
ඔසවා සහය දක්වනවා. 
 
2021.12.13 දිනැති සභා වාර්තාවට විපරෝධය ෙලකළ පිරිස. 

01. ගරු උෙ සභාෙති පී.පී.ප්රදීෙන් මැතිතුමා 
02. ගරු මන්ී පක්.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා 
03. ගරු මන්ී පක්.සුපර්ෂව ුමාර් මැතිතුමා 
04. ගරු මන්ී පී.ආනන්දන් මැතිතුමා 
05. ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා 
06. ගරු මන්ී එසව.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා 
07. ගරු මන්ී ඒ.රවින්රරාජා මැතිතුමා 

 

තීරණ අංෙ 01 
වැඩි ඡන්ද පදකකින් 2021.12.13 දිනැති මහා සභා වාර්තාව සභා සම්මත කරන ලදී. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
මාපේ විපශවෂ කතාපේදී 2022 වර්ෂය සඳහා පකාට්ටඨාශ මන්ීවරුන්ට ගරු මුදල්ල අමාතයතුමා මගින් 
රුපියල්ල ලක්ෂ 40 ක් වටිනා වැඩසටහන සඳහා මූලය ප්රතිොදන පවන්කරන ලදි. පම් සදහා සවූතිය 
පුදකරන අතර,එම වැඩසටහන සම්බන්ධ විසවතර ඇතුලත් ිපි නැවතත් පයාමුකරලා තිපයනවා. දිසවික් 
පල්ලකම් කාර්යාලය සදහන්කළ ෙරිදි නැවත්ත එය සොංපශෝධනයකර පයාමුකළ යුතුයි. පමම අවසවථාපේදි 
සභාව පවනුපවන් සහ ගරු මන්ීවරුන් පවනුපවන් ගරු මුදල්ල අමාතයතුමාට සවූතිය පුදකරමි. ඊළගට 
සභාවට ලැබී ඇති ිපි සහ ෙැමිණිි ඉදිරිෙත් කරන්න. 
 

ලිපි අංෙ 01 – 
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පයාමුව - ආදායම් ෙරීක්ෂක 
විෂය - බ්රවුන්පලෝ වත්ත ආශ්රිතව වරිෙණම් බඳු අය කිරිම සම්බන්ධව ෙසුගිය සභාපේ ඉල්ලලා සිටි විසවතර 
පිළිබඳ ිපිය 
 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ෙසුගිය සභා වාරපේදී මම තමයි එම විසවතර ඉල්ලලා සිටිපේ. එපසවනම් මීට පෙර අයකරගන්නා ලද මුදල 
නැවත්ත එම ජනතාවට ලබාදිය හැකිද කියන එක පසායා බලන්න. එපසව පනාමැතිනම් නැවත්ත දිගටම 
එම ජනතාවපගන් වරිෙණම් බඳු අයකිරිමට කටයුතු කරන්න.  
 
ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
අඔගමුව ප්රාපද්ධශීය සභාවට ිපි පයාමු කරලා අසා බලමු. 
 

ලිපි අංෙ 02 – 
පයාමුව - ආදායම් ෙරීක්ෂක 
විෂය - 2022 වර්ෂය සඳහා වරිෙණම් බඳු අය කිරීම ගැසට්ට කිරීම සම්බන්ධ ිපිය  
 

ගරු. මන්ී පී. ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
2022 වර්ෂය සඳහා වරිෙණම් බඳු අය කිරීම ගැසට්ට කිරීම සදහා මාපේ ූර්ණ සහපයෝගය ලබාපදමි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ෙසුගිය සභා වාරපේදීද පමම කාරණාව ඉදිරිෙත් කළ ද සභාපේ අනුමැතිය ලැබුපේ නැහැ. ගැසට්ට 
නිපේදනය නිුත් තිරිමට අනුමැතිය අවශයයි. 
  

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
බදු මුදල්ල අය කිරිමට අනුමැතිය ලබා පදන්න පුළුවන්. නමුත් කාලයකට අනුව බදු මුදල්ල වැඩි කළ යුතුයි 
පන්ද? 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
බදු මුදල්ල වැඩි කිරිම සම්බන්ධව ඉල්ලලා සිටිපේ නැහැ. 2022 වර්ෂය සදහා වූ බදු මුදල්ල අය කිරිමට සහ 
ගැසට්ට නිපේදන නිුත් කිරිමටයි අනුමැතිය ඉල්ලලන්පන්. 
 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
බදු මුදල්ල අනිවාර්පයන් අය කළ යුතුයි. අය කපළාත් ෙමණයි සභාව ෙවත්වාපගන යන්න පුළුවන්. ඊට 
විරුද්ධධ වුපනාත් සභාව ෙවත්වාපගන යාමට සහපයෝගය ලබා පනාපදනවා කියලයි අර්ථවත් පවන්පන්. 
බදු අයකළ යුතුය කියන එක මපේ පෙෞද්ධගික මතය. එපසව වුපනාත් තමයි පකාට්ටඨාශ මට්ටටපම් 
සොංවර්ධන සිදුකළ හැක්පක්. එනිසා පම් සදහා මාපේ සහපයෝගය ලබා පදනවා.  
 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
2022 වර්ෂය සදහා බදු මුදල්ල අය කිරීමට මාපේ ූර්ණ සහපයෝගය ලබා පදනවා. 
 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
ගරු සභාෙතිතුමිය පවත  ප්රශවනයක් ඉදිරිෙත් කරමි. සභාව ආරම්භ කළ කාලපේ සිට ුුල්ල මසව කඩ 
මගින් ලැබුණු ආදායම පකාෙමණද?  
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
පම්ක ප්රශවනයක් වශපයන් ඉදිරිෙත් කරන්න. මම ඊළඟ සභා රැසවීපම්දි පිළිතුරු ලබා පදන්නම්. 
 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
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ලාභයිද ොුයිද  කියලා කියන්න. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
අනිවාර්පයන්ම ොු තමයි. 
 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
පම්කට පහවතුව කවුද? අපේ මන්ීවරුම තමයි. මීට පෙර සභාවට ොුවක් කළා පසව දැනට බදු මුදල්ල අය 
කිරිම සම්බන්ධවත් සිදු කරන්න බලනවා. අනිවාර්පයන්ම බදු මුදල්ල අයකපළාත් ෙමණයි සභාව 
ෙවත්වාපගන යන්න පුළුවන්. 
  

ගරු මන්ීනි  කේ.ජී.කේ.කපකර්රා මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 
සභාෙතිතුමියනි, අළුපතන් වරිෙණම් ගන්න අවසවථාව ලබා ගන්න බැරිද? ුඩා මසවපකළිපේ 
තිපයනවාපන් සභාෙතිතුමිය සෑපහන ප්රශනයක්. ගරාජ්ක, කඩ, පගවල්ල තිපයනවා. ඒපකන් පලාු 
ආදායමක් සභාවට ගන්න පුවවන් නිසයි මන් ඒ ගැන කතා කපළව. අළුතින් පමානවාහරි කරලා ඒක 
ක්රියාත්මක කරන්න 

 

ගරු මන්ීනි  කේ.එල්ල.ඒ.රංජනි මැතිතුමිය (එ.ජා.ප) 
ගරු සභාෙතිතුමියනි, මම කැමති වරිෙණම් අය කරනවානම්. ඒපකන් සභාවටත් ආදායමක් ලැපබනවා. 
ඒකට මම කැමැත්ත ෙල කරනවා.  

 

ගරු මන්ී කේ.කයෝකේන්රන් මැතිතුමා (එ.ජ.නි.කප) 
බදු මුදල්ල අය කිරිම සදහා මාපේ එකඟතාවය ෙළ කරමි. 
 

ගරු මන්ී එස්.ඒ.දිසානායෙ මැතිතුමා (ශ්රී.ලං.කපා.කප) 
බදු මුදල්ල අය කිරිම සදහා මාපේ එකඟතාවය ෙළ කරමි. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
සභා කටයුතු සිදු කරපගන  යාම සදහා පමම කාරණාව අතයවශය බැවින් පමි සදහා මාපේ සහපයෝගය 
ප්රකාශ කරමි. 
 
2022 වර්ෂය සදහා වු බදු මුදල්ල අය කිරිම පිළිබඳව ගැසට්ට නිපේදනය ෙල කිරීම සදහා සභා අනුමැතිය 
ලබා දීම ඡන්ද  විමසීමකට පයාමු කල අතර ඒ සදහා ෙක්ෂව ඡන්ද 10ක් හා විෙක්ෂව ඡන්ද 6ක් ලබා පදන 
ලදී.  

පේෂව 
01. ගරු සභාෙති ජී.පසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය 
02. ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා 
03. ගරු මන්ී පක්.නිතයානන්දන් මැතිතුමා 
04.  ගරු මන්ී එසව.සුපර්ෂවුමාර් මැතිතුමා 
05.  ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා 
06. ගරු මන්ී ටී.වසන්තුමාර් මැතිතුමා 
07. ගරු මන්ී පක්.පයෝපේන්රන් මැතිතුමා 
08. ගරු මන්ිනී පක්.ජී.පක්.පෙපර්රා මැතිතුමිය 
09. ගරු මන්ිනි පක්.එල්ල.ඒ. රොංජනී මැතිතුමිය. 
10. ගරු මන්ී එසව.ඒ.දිසානායක මැතිතුමා                                               

 

  විපේෂව 
01. ගරු උෙ සභාෙති පී.පී.ප්රදීෙන් මැතිතුමා 
02. ගරු මන්ී පක්.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා 
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03. ගරු මන්ී පක්.සුපර්ෂව ුමාර් මැතිතුමා 
04. ගරු මන්ී පී.ආනන්දන් මැතිතුමා 
05. ගරු මන්ී එසව.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා 
06. ගරු මන්ී ඒ.රවින්රරාජා මැතිතුමා 

 

තීරණ අංෙ 02 

2022 වර්ෂය සදහා මස්කෙළිය ප්රාකේශීය සභාව මගින් බදු මුදල්ල අය කිරීම සම්බන්ධ ගැසට් නිකේදනය 

පල කිරීම වැඩි ඡන්ද 4න් සම්මත ෙරන ලදී. 
 
ිපි අොංක 03 – 
පයාමුව - ෙළාත් සභා සහ ෙළාත් ොලන රාජය අමාතයාොංශය. 
විෂය - මසවපකළිය ප්රාපද්ධශීය සභාපේ නිල පගාඩනැගිල්ලල පිළිබඳ වූ ිපිය. 
 
ිපි අොංක 04 – 
පයාමුව - ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිසව 
විෂය - 2021 ඔක්පතෝම්බර් මහ සභා වාර්තාපේ නිරීක්ෂණ ිපිය. 
 
ිපි අොංක 06 –  
පයාමුව - පදවන ීදිපේ ෙදිොංි කරුවන්, මසවපකළිය 
විෂය - පදවන විදීපේ කාණු ෙද්ධධතිය අළුත්වැඩියා කර පදන පලස ඉල්ලීම 
 
ිපි අොංක 07 – 
පයාමුව - ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිසව 
විෂය - සභා රැසවීම ෙැවැත්විම සහ සභා රැසවීම් සදහා වූ කාල සටහන ලබා ගැනිම පිළිබඳ වූ ිපිය 
 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
සභා වාර්තාව සහ සභා කටයුතු පිළිබඳව පකාමසාරිසවතුමා පහාඳට නිරීක්ෂණය කරලා තිපබනවා. 
නමුත් අෙ සභා වාර්තාව දින කීයකට පෙර ද ලැපබන්පන් කියන එකත් පසායා බැිය යුතුයි. සතියකට 
පෙර අෙට ලැබිය යුතුයි. පම් වාරපේ ලැබුපේ දින තුනකට පෙරයි. ියා ෙදිොංි තැෙෑපලන් පයාමු 
කරන්න. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
පයෝජනා ිඛිතව ලබා පදන්පන්නම් වාර්තාව ඉක්මණින් ලබා දිය හැකියි. 
 

2022 වර්ෂය සදහා වූ රැස්ීම් ොල සටහන 

මහ සභාව ෙවත්වනු 
ලබන මාසය 

මහ සභාව ෙවත්වනු 
ලබන දිනය 

ජනවාරි 2022.01.12 

පෙබරවාරි 2022.02.11 

මාර්තු 2022.03.14 

අපේල්ල  2022.04.11 

මැයි 2022.05.13 

ජූනි 2022.06.13 

ජූි 2022.07.12 

අපගෝසවතු 2022.08.12 

සැේතැම්බර් 2022.09.12 

ඔක්පතෝම්බර් 2022.10.12 

පනාවැම්බර් 2022.11.14 
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පදසැම්බර් 2022.12.12 

ිපි අොංක 08 –  
පයාමුව - සහකාර පකාමසාරිසව කාර්යාලය 
විෂය - පකාවිඩ් 19 වශොංගතය තුරන් කිරීපම් කටයුතු සදහා සභාව මඟින් පගවන ලද වියදම් පිළිබඳ ිපිය 
 
ිපි අොංක 09 – 
පයාමුව -  ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිසවතුමා පවත පයාමු කරන ලද ිපිපේ පිටෙත 
විෂය - 2021.12.13 දිනැති මහා සභාපේදී ඇති වූ සිද්ධිය සම්බන්ධවයි 
 

ගරු උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
සභාව මඟින් පමම ිපිය පයාමු කිරීම පිළිබඳව මාපේ සවූතිය පුද කරමි. මටත් ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමාටත් 
වාිකව තර්කයක් මතු වුණා. විවිධ අවසවථා වලදී පමපසව සිදුපවලා තිපයනවා. ෙසුව අපි සමාදානය 
පවලත් තිපයනවා. එම අවසවථාපේදී ගරු මන්ී දිසානායක මැතිතුමා සමඟ මම කිසිම තර්කයකට ගිපේ 
නැහැ. එතුමා ගැන කතා කපළත් නැහැ. නමුත් පමම ිපිපේ වාික තර්කයක් යනුපවන් සඳහන් කිරිම 
වැරැදි කරුණක්. මමයි ගරු මන්ී දිසානායක මැතිතුමයි අතර වාික තර්කයක් ඇති වුපේ නැහැ. ිපිය 
වැරැදියි. ිපිය සොංපශෝධනය කළ යුතුයි. අපනක් කරුණු නිවරැදියි. 
 

ගරු. මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප.) 
ගරු සභාෙතිතුමියනි පම් ිපිය පයාමු කළා පන්ද? පයාමු කළ ිපිපේ සොංපශෝධන පගන එන්පන් 
පකාපහාමද? පමම ිපිපේ වැරැදි සඳහන් පවලා තිපයන බවට සදහන් කර සතය කරුණු මතු කරමින් 
ගරු උෙ සභාෙතිතුමා තමයි ිපිය පයාමු කරන්න ඕන.   
 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
සිද්ධියට අදාළ ගරු උෙ සභාෙතිතුමා එකී මන්ීතුමා සමග සමාදානයට යන්න පුළුවන් බව ෙවසනවා. 
එනිසා උෙ සභාෙතිතුමා විසින්ම ිපිය පයාමු කරන්න. 
 
ිපි අොංක 10 – 
පයාමුව - ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිසව 
විෂය - 2021.12.13 දිනැති මහා සභාපේදී ඇති වූ සිද්ධිය සම්බන්ධ ිපිය 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
පකාමසාරිසවතුමාපේ ිපියට අනුව විනයානුකූල කටයුත්තකට යන්න ඕන. පම් ිපියත් සභා වාර්තාවත් 
අතර පවනසක් තිපයනවා. ගරු ආණුුකාර තුමාපේ අවධානයට පයාමුවන අවසවථාපේදී සභා වාර්තාව 
සුදුසු නැති විය හැකියි. 
 

ගරු. මන්ී පී. ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
ගරු සභාෙතිතුමියනි පම් සම්බන්ධව විනයාණුකූලව කටයුතු කරන පලසට මමත් ි පියක් ඉදිරිෙත් කරලා 
තිපයනවා. එම ිපියත් ගරු ආේුකාරතුමා පවත පයාමු කරන්න. 
 

ගරු මන්ී පී,ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ිපියත් වාර්තාවත් එකම විදිහට තිබිලා තිබුණා නම් කමක් නෑ. වාර්තාව සකසව කිරීපම් සම්ූර්ණ වගකීම 
තිපයන්පන් පල්ලකම්තුමාට. වැරැදි පිළිබඳව අපි උපුටා දක්වන අවසවථාපේදි එය නිවරැදි කිරිපම් වගකීමත් 
ෙැවපරන්පන් පල්ලකම්තුමාටයි. ිපිය නිවරැදිව තිපයනවා.     
 

ගරු උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
මම පොිසව ෙැමිණිල්ලපල්ල පිටෙතක් ලබාපගන තිපයනවා. අිකරණපේ නුවක් ෙැවරිමට අවශය සියලු 
පතාරතුරු ලබාපගන තිපයනවා. රුපියල්ල 12,50000.00 ක වන්දි මුදලක් ඉල්ලලමින් නුවක් ෙවරලා 
තිපයනවා. බ්රහසවෙතින්දා අිකරණයට යන්න සූදානම්. සභාපවන් අවශය කටයුතු සිදු පනාවන්පන්නම් 
වැඩි දුර කටයුතු සදහා අවශය සියලු කාර්යයන් මම අවසන් කරලා තිපයන්පන්. 
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ිපි අොංක 11 –  
පයාමුව - ප්රාපද්ධශීය පල්ලකම් කාර්යාලය, අඔගමුව 
විෂය - ගරු මන්ීවරුනපේ රු.400,000.00ක් වටිනා වයාෙෘති සම්බන්ධවයි 
 
ිපි අොංක 12 –  
පයාමුව - ප්රධාන කළමනාකරණ පසවවා නිලධාරීථ මසවපකළිය ප්රාපද්ධශීය සභාව 
විෂය - 2022 වර්ෂයට අදාළ ක්රියාත්මක සැලැසවම සභා සම්මතය සදහා ඉදිරිෙත් කිරීම 
 

තීරණ අංෙ 03 

2022 වර්ෂය සදහා වන මස්කෙළිය ප්රාකේශීය සභාකේ ක්රියාත්මෙ සැලැස්ම සභාව විසින් එ්ෙමතිෙව 

සම්මත ෙරන ලදී. 
 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
මූදල්ල කමිටු සහ අපනුත් කමිටු වාර්තා සභාවට ඉදිරිෙත් කිරිම 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
නල්ලලතන්නිපේ පිහිටි උෙ කාර්යාලයට වැඩි විදුි බිලක් පගවලා තිපයන්පන් ඇයි? 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
අෙවිර ජලය පිරිෙහදු කිරීපම් යන්රය සදහා වැඩි විදුියක් වැය කරන්න සිදුපවලා තිපයනවා. 
 
ගරු මන්ී කේ.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
සභාව පිටුෙස පකාටපසව ෙඩිපෙළවල්ල ඉදිකරලා තිපයනවා. ඊට සභාපේ අනුමැතිය ලබාපගන 
තිපයනවාද? 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ඔේ, ගරු ආේුකාරතුමාපේ මුදල්ල ප්රතිොදන යටපත් සිදු කල වයාෙෘතියක්. සභාපේ අනුමැතිය ලබාපගන 
තිපයනවා.  
 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
මුලය කමිටු වාර්තාපේ ීදි ලාම්පු පිළිබඳ නිර්පද්ධශයක් ලබාදීලා තිපයනවා. නඩත්තු කටයුතු ග්රාමීය 
සොංවර්ධන කමිටු වලට ලබාදීමට නිර්පද්ධශ කරලා තිපයනවා. පම් පකපසවද? 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
සභාව මගින් සහ ොර්ිපම්න්තු මන්ීවරුන් හරහා අමාතයාොංශ මගින්ද ීදි ලාම්පු සවි කරලා තිපයනවා. 
එපසව සවි කරන ලද විදි ලාම්පු ග්රාම සොංවර්ධන සොංගම් වල භාරකාරත්වයට ලබාදීම සම්බන්ධව සාකච්ඡා 
කරලා තිපයනවා. නැවත නැවතත් ඒවා ෙළුදුවන නිසා සොංගම් වලට භාරදීමට තීරණය කළා.  
 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ීදි ිම්පු අළුත්වැඩියා කිරිම සභාපේ රාජකාරියක් පන්ද? පමවැනි නිර්පද්ධශ ලබාදිම පකපතක් දුරට  
සාර්ථකදැයි දන්පන් නැහැ. කසළ කළමනාකරණය අපෙන් වතු ෙරිොලනයට ලබාදිය පනාහැකියි. ෙසුව 
ගැටළු මතු පවනවා. සභාව යටපත් ෙවත්වා ගැනීම සුදුසුයි. 
 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
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වතු ප්රපද්ධශ වලට ප්රාපද්ධශීය සභාව මගින් සොංවර්ධන කටයුතු සිදුකළ හැකි බවට සොංපශෝධන පගනත් 
තිබුණද පමවැනි කාරණා වලදි අෙ ෙසුබට පවලා තිපයනවා. සභාව මගින් සවි කරන ලද විදි  ලාම්පු සභාව 
මගින්ම නඩත්තු කිරිම තමයි  සුදුසු. 
 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
සභාව මගින් සවි කරන ලද විදි ලාම්පු සභාපවන් නඩත්තු කළ හැකියි. අමාතයාොංශ මගින් සවි කරන ලද 
ඒවා සහ සියලුම පද්ධවල්ල නඩත්තු කිරිම අමාරුයි. විදුිබල මේඩලපයත් පම් පිළිබඳව ගැටළු තිපයනවා. 
 
ීදි ලාම්පු නඩත්තු කළ යුත්පත් සභාපවන්ම තමයි. විදි ලාම්පුව ෙළුඳු වු නිසා එය ලබාදුන් 
ඇමතිතුමාපගන් නැවත ඉල්ලලන්න බැහැ පන්ද? පල්ලකම්තුමාපේ ොලනපයන් සභාව ෙවත්වාපගන 
යනවිට පමම කරුණ නිසා ගැටළු මතු පවනවා. සොංගම්වලට ලබාදිම සුදුසු නැහැ.  
  

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
සභාපවන් දිගටම නඩත්තු විය යුතු නම් ඒ සඳහා ද සභාපේ අනුමැතිය ලබාදිය යුතුයි. 
 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
පම් කාර්යය අනිවාර්පයන්ම සභාව මගින් සිදුකළ යුතුයි. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
සභාපේ කාලය අවසන් වු ෙසු පල්ලකම්තුමාපේ ොලනය යටපත් සභාව ෙවත්වාපගන යන අවසවථාපේදී 
ුමන අනුමැතිපයන්ද ීදි ලාම්පු ලබා ගත්පත් කියන ප්රශවනයක් මතු පවනවා පන්ද? 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ප්රාපද්ධශීය සභාපේ ප්රතිොදන භාවිතා කර තිබුණා නම් එය සභාව යටපත් ඇති කරුණක් පන්ද? ඒ සදහා 
නැවතත් අනුමැතියක් ලබා ගත යුත්පත් ඇයි. 
(පමම කාරණාව පිළිබඳව දීර්ඝව සාකච්ඡා කරන ලදී) 
 

ගරු මන්ී පී,ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
වතු ෙරිොලන මගින් අක්කර බදු පගවනවා නම් පෙෞද්ධගික පුද්ධගලපයු බදු පගවිමට අවශය නැති බවට 
ිපිපේ පකාටසක සදහන් කරලා තිපයනවා. සියලුම වතුවල අක්කර බදු පගවනවාද? නැහැපන්? 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
පගවනවා. 
 

ගරු මන්ී පී,ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
වතු ෙරිොලනය අක්කර බදු වශපයන් සුළු මුදලක් පගවමින් වතු වලට ලැපබන සොංවර්ධන කටයුතු වින් 
බැහැර කරනවාට වඩා ෙරිොලනය විසින් අක්කර බදු පනාපගවා සිටිම පහාඳයි. පෙෞද්ධගිකවම ජනතාව 
බදු පගවනවානම් ඔවුන්ට පසවවාව ලබාගත හැකියි පන්ද? නැතිනම් වතු ෙරිොලනය විසින් බදු පගවන 
නිසා අෙට ීදි ලාම්පු ලබා පදන්න කියලා ඉල්ලලන්න පුළුවන්. එනිසා පම් පිළිබඳව තවදුරටත් අවධානය 
පයාමු කළ යුතුයි.  
 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ගව මසව කඩය අළුත්වැඩියා කිරීම සදහා පයෝජිත ඇසවතපම්න්තුවක් මූලය කමිටුවට ඉදිරිෙත් කර 
තිපයනවා. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
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ගව මසව කඩය අපි අළුත්වැඩියා කර දුන්පන් නැති නිසා තමයි, පමවර ෙළමුපවනි වතාවට ඒ අය පටන්ඩර් 
ලබා ගත්පත් නැති බවට ප්රකාශ කරල තිපයනවා. අපි අනිවාර්පයන් අළුත්වැඩියා කර දිය යුතුයි. 
 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
සභාව  සදහා වු පගාඩනැගිල්ලලක් පිළිබඳව සුළු පමාපහාතකට පෙර ිපියක් ඉදිරිෙත් කළා. එම 
පගාඩනැගිල්ලල ඉදිකිරිපම්දි  ගව මසව කඩය ඉවත් කරනවාද? 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ඉවත් කරනවා. පවළඳ සොංකීර්ණ පගාඩනැගිල්ලල ඉදිකිරීපම්දි ගව මසව කඩයක් සදහා පකාටසක් ලබා 
පදනවා.   
  

ගරු මන්ී පී.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
පමවර පටන්ඩර් එපක්දි විවිධ ගැටළු මතුපවලා තිපයනවා. පතාරතුරු පිටතට ගිහිල්ලලා. ඒ නිසා 
අනාගතපේදී පමවැනි පද්ධවල්ල අවධානයට ලක් කරමින් කටයුතු සිදු කරන්න. 
(පමම අවුරුද්ධපද්ධ පටනඩර් පිළිබඳව දීර්ඝ සාකච්ඡාවක් සිදු විය.) 
 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ගවමසව කඩය සදහා වු පයෝජිත ඇසවතපම්න්තුව වැඩියි. නව පොදු පවළද සොංකිර්ණයක් ඉදිකළායින් ෙසුව 
ගවමසව කඩය ඉවත් කරන්නයි යන්පන්. ඒ නිසා පවනත් සවථානයකට කඩය මාරු කරන්න. එපසවත් 
නැතිනම් පවනත් විකල්ලෙ ක්රියාමාර්ගයක් ගන්න. 
 

ගරු මන්ී පී,ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ගව මසව කඩය  අළුත්වැඩියා කරනවාට වඩා මීට පෙර මම කියපු සවථානපේම ගව මසව කඩය සහ එළු මසව 
කඩය ඉදි කරන්න පුළුවන් පන්ද? 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
එපහම කරනවානම් මිට වඩා වියදම් කළ යුතු පවනවා. පවළඳ සොංකිර්ණයක් ඉදිකරන නිසා එහි ගව මසව 
එළු මසව කඩ සදහා සවථාන පවන් කරනවා. 
 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
අපේ කාර්යාලය සම්බන්ධව දැන් තමයි කතා කපළව. රාජය ඇමතිතුමා, අවධානය සදහා තමයි 
පල්ලකම්තුමාට පයාමු කරලා කිපයන්පන්. ඒක මුදල්ල පවන් කරලා හදලා ඉවර පවන්න කින් පසවරම 
ඉවරයි. සභාවත් සමහර පවලාවට ඉවර පවන්න ඉඩ තිපයනවා. ඒ නිසා පම්ක පුර්ණ අළුත්වැඩියාවක් 
කරනවානම් ඒ බිල්ලඩිම කඩන්නැතිව ඉන්න ඕන. ඒක කඩනවානම් අළුත්වැඩියා කර්න්නැතිව පවනත් 
ක්රමයකට යන්න ඕන 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ඔවුන් අෙට විශාල පටන්ඩර් මුදලක් පගවනවා. එනිසා එම අළුත්වැඩියා  කටයුතු අපි සිදුකර දිය යුතුයි. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
අපි එපසව අළුත්වැඩියා කටයුතු සිදුකර දුන්නා කියලා ඒ අය ජනතාවට අු මිලට මසව ලබා පදන්පන් නැහැ. 
පම් වතාපේ වැඩි මුදලක් ලබාපගන තිපයනවා නම් පවනයම් විකල්ලෙ ක්රියා මාර්ගයකට යන්න. 
 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
ෙළමුව මසව කඩපේ සිටින අයට පසෞඛ්ය පුරුදු පිළිෙදින්න කියලා කියන්න. 
 
ගරු මන්ී කේ.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප)  
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ොසල්ල සිසුන් එම මාර්ගපේ ගමන් කරන නිසා කපඩ්ට තිරයක් සවි කරන පලසට මම මීට පෙර කියලා 
තිපයනවා. ඒ වපේම පටන්ඩර් මුදල වැඩි කපළාත් මසව මිලත් වැඩි පවනවා.  
 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
මූදල්ල කමිටු වාර්තාව නිවරැදි බවට මම පයෝජනා කරමි. 
 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
එම පයෝජනාව මා සවීර කරනවා. 
 

2022.01.07 දින පැවැති මුදල්ල හා ප්රතිපත්ති ෙමිටු රැස්ීම් වාර්තාව 
 

ොරණා අංෙ 01 

RD – 1231 ට්රැක්ටර් රථය පසවවා කිරීම, පට්ටලර් රථපේ වැල්ලඩින් කටයුතු හා පට්ටලරපේ පින්තාරු කටයුතු 
සදහා අනුමැතිය ඉල්ලලා කමිටුවට ිපියක් ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

තීරණ අංෙ 04 

ඉහත සදහන් ෙල ෙටයුතු සදහා මිල ගණන් ෙැදීමට ෙමිටු නිර්කේශය මත සභාව ඒෙමතිෙව තීරණය 

ෙරන ලදී. 
 
ොරණා අංෙ 02 
මසවපකළිය ගව මසව කඩපේ අළුත්වැඩියා කටයුතු කිරීම සදහා වන ඇසවතපම්න්තුව කමිටුවට ඉදිරිෙත් 
කරන ලදී. (152767.62) 
 
තීරණ අංෙ 05 

මස්කෙළිය ගව මස් ෙඩකේ අළුත්වැඩියා ෙටයුතු කිරීම සදහා ෙමිටු නිර්කේශය මත ගරු 

කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා හැර අකනකුත් සියළුම ගරු මන්ීවරුන් විසින් තීරණය ෙරන ලදී. 
 
ොරණා අංෙ 03 

ZB – 0394 අොංක දරණ කම්ෙැක්ටර් රථය සදහා අවශය බැටරියක් සහ ටයර් ලබා ගැනීම අවශය බව සදහන් 
කරමින් ිපියක් කමිටුව පවත ඉදිරිෙත් කරන ලදි. 
 
තීරණ අංෙ 06 

ZB – 0394 අංෙ දරණ ෙම්පැේටර් රථය සදහා අවශය බැටරියේ සහ ටයර් ලබා ගැනීම සදහා තාේෂණිෙ 

ෙමිටුව කවත ඉදිරිපත් කිරීකමන් අනතුරුව මිලදී ගනීමට ෙමිටු නිර්කේශය මත සභාව ඒෙමතිෙව 

තීරණය ෙරන ලදී. 
 
ොරණා අංෙ 04 
2021 වර්ෂපේ ෙැවැති පකාවිඩ් 19 තත්ත්වය පහවතුපවන් පටන්ඩර්කරුවන්ට සහනයක් ලබා දීම 
සම්බන්ධපයන් විෂය ිපිකරු විසින් කමිටුව පවත ිපියක් ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 
 
තීරණ අංෙ 07 

කටන්ඩර්ෙරුවන් කවත සහනයේ ලබා දීමට ආණ්ඩුොරතුමාකේ අනුමැතියට ඉදිරිපත් කිරීමට ෙමිටු 

නිර්කේශය මත සභාව ඒෙමතිෙව තීරණය ෙරන ලදී. 
 
ොරණා අංෙ 05 
කාර්යාලයට අවශය ෙරිගණක යන්ර හා මුරණ යන්ර ලබා ගැනීඹ සදහා විෂය ිපිකරු විසින් කමිටුව 
පවත ිපියක් ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 
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තීරණ අංෙ 08 

ඒ අනුව අදාළ පරිගණෙ යන්ර හා මුරණ යන්ර සදහා මිල ගණන් ෙැදීමට ෙමිටු නිර්කේශය මත සභාව 

ඒෙමතිෙව තීරණය ෙරන ලදී. 
 

 

 

ොරණා අංෙ 06 
කාර්යාලපේ භාවිතා කරන නිල මුරා සියල්ලලම පම් වන විට පගී පගාසව ඇති බැවින් නව නිල මුරා සකසව 
කිරීම සම්බන්ධපයන් ිපියක් කමිටුව පවත ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 
 
තීරණ අංෙ 09 

නව නිල මුරා සෙස් කිරීම සදහා ෙමිටු නිර්කේශය මත සභාව ඒෙමතිෙව තීරණය ෙරන ලදී. 
 
ොරණා අංෙ 07 
කාර්යාලයට අවශය නාම පුවරුවක් සකසව කර ගැනීම සම්බන්ධපයන් ිපියක් කමිටුව පවත ඉදිරිෙත් 
කරන ලදී. 
 
තීරණ අංෙ 10 

ඒ සදහා අවශය මිල ගණන් ෙැදීමට ෙමිටු නිර්කේශය මත සභාව ඒෙමතිෙව තීරණය ෙරන ලදී. 
 
ොරණා අංෙ 08 
මසවපකළිය මහජන පුසවතකාලයට සහ අේකට්ට කියීම් ශලාවට අවශය පුවත්ෙත් ලබා ගැනීම 
සම්බන්ධපයන් කමිටුව පවත ිපියක් ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 
 
තීරණ අංෙ 11 

ඒ සදහා අවශය පුවත්පත් මිලදී ගැනීම සදහා මිල ගණන් ෙැදීමට ෙමිටු නිර්කේශය මත සභාව 

ඒෙමතිෙව තීරණය ෙරන ලදී. 
 
ොරණා අංෙ 09 
ෙසුගිය සභාපේදී සාකච්ඡා කල පටන්ඩර් කිරීම් සම්බන්ධපයන් පමම කමිටුපේදී සාකච්ඡා විය. පම් සදහා 
අවශය පතාරතුරු පල්ලකම්තුමා විසින් කමිටුවට ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 
 
ොරණා අංෙ 10 

Woship වයාෙෘතිය මගින් අළුත්වැඩියා කටයුතු සිදු කරමින් ෙවතින මකර පතාරණ පොදු වැසිකිළි 
ෙද්ධධතිය පෙෞද්ධගික ආයතනයක් මගින් ෙවත්වාපගන යාම සම්බන්ධපයන් කමිටුපේදී සාකච්ඡා කරන 
ලදී.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      
 
තීරණ අංෙ 12 

පසුගිය වන්දනා සමකේ කමන් මෙර කතාරණ වැසිකිළි පේධතිකේ අළුත්වැඩියා ෙටයුතු නිම කිරීකමන් 

පසුව බැතිමතුන් සදහා කනාමිකල්ල පහසුෙම් සපයා දීම සදහා අවසන් වරට මෙර කතාරණ වැසිකිළි 

පේධතිය ලබා දුන් කටන්ඩර් මුදල සභාවට කගීකම් පදනම මත වැසිකිළි පේධතිකේ ෙටයුතු පවත්වාකගන 

යාමට කපෞේගලිෙ ආයතනයෙ ලබා දීමට ෙමිටු නිර්කේශය මත සභාව ඒෙමතිෙව තීරණය ෙරන ලදී. 
 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ඊළඟට 2022 වර්ෂය සදහා වු කමිටු සාමාජිකයින් ෙත් කිරිම. 
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2022 වර්ෂපේ සභාපේ කමිටු සදහා ෙහත නම් සදහන් ගරු මන්ීවරුන් ෙත් පනාකරන පලස ඔවුන් 
විසින් දන්වා සිටින ලදී. 

1. ගරු උෙ සභාෙති පී.පී,ප්රදීෙන් මැතිතුමා 
2. ගරු මන්ී පක්.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා 
3. ගරු මන්ී පක්.සුපර්ෂවුමාර් මැතිතුමා 
4. ගරු මන්ී පී.ආනන්දන් මැතිතුමා 
5. ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා 
6. ගරු මන්ී එසව.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා 
7. ගරු මන්ී ඒ.රීන්රරාජා මැතිතුමා 

 

මුදල්ල හා ප්රතිපත්ති ෙමිටුව 

අනු 

අංෙය 

ෙමිටුව සඳහා පත්වූ 

ගරු මන්ීතුමාකේ/ 

තුමියකේ නම 

කයෝජනා ෙල මන්ීවරුන් ස්ීර ෙලමන්ී වරුන් 

01 එසව.සුපර්ෂවුමාර් පී.ආනන්දරාජ්ක පක්.ජී.පක්.පෙපර්රා 

02 ටී.වසන්තුමාර් එසව.සුපර්ෂවුමාර් පක්.නිතයානන්දන් 

03 පක්.පයෝපේන්රන් පක්.නිතයානන්දන් ටී.වසන්තුමාර් 

04 ඒසව.ඒ.දිසානායක පක්.එල්ල.ඒ.රොංජනී ටී.වසන්තුමාර් 

05 පක්.එල්ල.ඒ.රොංජනී ඒසව.ඒ.දිසානායක පක්.ජී.පක්.පෙපර්රා 

06 පී.ආනන්දරාජ්ක එසව.සුපර්ෂවුමාර් පක්.නිතයානන්දන් 

07 පක්.නිතයානන්දන් එසව.සුපර්ෂවුමාර් පක්.එල්ල.ඒ.රොංජනී 

 

නිවාස හා ප්රජා සංවර්ධන ෙමිටුව 

අනු 

අංෙය 

ෙමිටුව සඳහා පත්වූ 

ගරු මන්ීතුමාකේ/ 

තුමියකේ නම 

කයෝජනා ෙල මන්ීවරුන් ස්ීර ෙලමන්ී වරුන් 

01 පක්.ජී.පක්.පෙපර්රා එසව.සුපර්ෂවුමාර් පක්.එල්ල.ඒ.රොංජනී 

02 ටී.වසන්තුමාර් පී.ආනන්දරාජ්ක පක්.නිතයානන්දන් 

03 ඒසව.ඒ.දිසානායක එසව.සුපර්ෂවුමාර් පක්.එල්ල.ඒ.රොංජනී 

04 පක්.එල්ල.ඒ.රොංජනී පක්.නිතයානන්දන් පක්.ජී.පක්.පෙපර්රා 

05 පක්.පයෝපේන්රන් පක්.එල්ල.ඒ.රොංජනී පක්.ජී.පක්.පෙපර්රා 

 

 

තාේෂණ කස්වා ෙමිටුව 

අනු 

අංෙය 

ෙමිටුව සඳහා පත්වූ 

ගරු මන්ීතුමාකේ/ 

තුමියකේ නම 

කයෝජනා ෙල මන්ීවරුන් ස්ීර ෙලමන්ී වරුන් 

01 ඒසව.ඒ.දිසානායක එසව.සුපර්ෂවුමාර් පක්.එල්ල.ඒ.රොංජනී 

02 පක්.ජී.පක්.පෙපර්රා පක්.එල්ල.ඒ.රොංජනී පක්.පයෝපේන්රන් 

03 පක්.පයෝපේන්රන් පක්.ජී.පක්.පෙපර්රා ඒසව.ඒ.දිසානායක 

 

 

පරිසර හා පහසුෙම් 

අනු 
අොංකය 

කමිටුව සඳහා ෙත්වූ 
ගරු මන්ීතුමාපේ/ 
තුමියපේ නම 

පයෝජනා කල මන්ීවරුන් සවීර කලමන්ී වරුන් 

01 පක්.නිතයානන්දන් එසව.සුපර්ෂවුමාර් පී.ආනන්දරාජ්ක 
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02 පක්.ජී.පක්.පෙපර්රා පක්.නිතයානන්දන් එසව.සුපර්ෂවුමාර් 

03 පක්.පයෝපේන්රන් පක්.නිතයානන්දන් ටී.වසන්තරාජ්ක 

04 පක්.එල්ල.ඒ.රොංජනී පක්.නිතයානන්දන් පක්.පයෝපේන්රන් 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ඊළඟට ගරු මන්ී පක්.රාජ්කුමාර් මැතිතුමාපේ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 
  

 

ගරු මන්ී පී,ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ගරු සභාෙතිතුමියනි, මම පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කරලා තිබුණා. එම පයෝජනාව නයාය ෙරයට ඇතුළත් 
කරලා නෑ.  
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ගරු මන්ීතුමනි, ඔබතුමා හත්පවනිදා පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරලා තිපයනවා. ගරු මන්ී එසව සුපර්ෂව 
ුමාර් මැතිතුමා හයපවනිදා පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරලා තිබුණා. කාලපේලාව මදි නිසා ඒවා නයාය 
ෙරයට ඇතුලත් කපළව නැහැ. 

 

ගරු මන්ී පී,ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
පහාඳයි ගරු සභාෙතිතුමියනි, එපහනම් මට දැනුම් දීමක් ලබා දිය යුතුයි පන්ද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
දින හතකට පෙර ඔබතුමා ලබා දුන්පන් නැහැපන්. නයාය ෙරය සක්සව කරලා මුරණය කරලත් අවසන්. 
 

ගරු මන්ී පී,ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
එපසවනම් මපගන් පයෝජනාව ලබා ගන්පන් නැතිව ඉන්න තිබුණා පන්ද? 
 

ගරු මන්ී පී,ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
ඔබතුමිය මට පෙර දැනුම්දීමක් පනාකර මාපේ පයෝජනාව ප්රතික්පෂවෙ කරලා තිපයනවා. මමත් සභාපේ 
ගරු මන්ීවරපයක්. මාව අෙහාසයට ලක්කරලා තිපයනවා. පමම සභාපේ සිදුපවන පබාපහෝ පහාඳ 
පද්ධවල්ල වලට මම ඉදිරිෙත්පවලා ඔබතුමියට සහය ලබා දීලා තිපයනවා. මට ුමන රාජකාරියක් තිබුණත් 
මූලය කමිටු රැසවවිමට මම පවලාවට එනවා. මූලය කමිටු රැසවීපම්දි පබාපහෝ පද්ධවල්ල මම මතක් කරලා 
දීලා තිපයනවා. එපසව තිබියදී මාව ෙළි ගැනීපම් අරමුණින් ඔබතුමිය පමය ප්රතික්පෂවෙ කරලා තිපයනවා. 
පම් වපේ සිදුීම් පදකක් සිදුපවලා තිපයනවා. සභා රැසවවිම් දිනය මට දැනුම් දුන්නානම් පවලාවට මපේ 
පයෝජනාව මා ලබා පදනවා. මට දැනුම් දීලා තිබුපේ නැහැ. මපේ පයෝජනාව ඉවත් කිරිම පිළිබඳව මට 
ිඛිතව ලබා දිය යුතුයි. 
 

ගරු උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 
ගරු මන්ී ආනන්දන් මැතිතුමා පල්ලකම්තුමාටත් පයෝජනාපේ පිටෙතක් ලබා දීලා තිපයනවා. නමුත් 
එතුමාපේ පයෝජනාව නයාය ෙරයට ඇතුලත් පනාකිරීම පිළිබඳව දැනුම් දීලා නැහැ. සූදානම් කර තිබු 
මාධය සාකච්ඡාවටත් විශාල බලෙෑමක් සිදුපවලා තිපයනවා. පම්වා මම පහලා දකිනවා. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ගරු උෙ සභාෙතිතුමනි, පමතුමාපේ පයෝජනාව ෙමණක් පනාපවයි ගරු මන්ී එසව.සුපර්ෂව ුමාර් 
මැතිතුමාපේ පයෝජනාවත් ප්රමාද ී ලැබුන නිසා නයාය ෙරයට ඇතුළත් කපළව නැහැ. 
 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
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යහ ොලනය රජය සමපේ දී සභාව ආරම්භ කළ අවසවථාපේ පල්ලකම්තුමාව සවථානමාරු කළ යුතුයි 
යනුපවන් සදහන් කළද වහාම එවකට පිහිටි රජයට අෙපේ නායකයින් මගින් සම්බන්ධ ී ෙළාත් සභා 
සහ ෙළාත් ොලන අමාතයාොංශය සමග සාකච්ඡාකර මම අවශය කටයුතු සිදු කළා. පයෝජනාව භාර ගැනිම 
පල්ලකම්තුමාපේ රාජකාරියක් පන්ද? එය භාර පනාගන්නා බවට පල්ලකම්තුමා ප්රතික්පෂෙ කිරිම වැරැදියි. 
 

ගරු මන්ී එස.්සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො.) 
මාපේ පයෝජනාවන භාර ගැනීමත් දිගටම ප්රතික්පෂවෙ කරලා තිපයනවා. 
 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ප්රමාද ී ලැබුන කිසිම පයෝජනාවක් ඇතුලත් කරලා නැහැ. පවන කිසිම පච්තනාවක් නැහැ. ඊළඟට ගරු 
මන්ී පක්.රාජ්කුමාර් මැතිතුමාපේ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි.  
 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප)  
සභාපේ මූලය තත්වය පහවතුපකාටපගන ගරු සභාෙතිතුමියපේ සහ අපනුත් නිලධාරීන්පේ ඉන්ධන 
වියදම් සහ පවනත් දීමනා පිළිබඳ පයෝජනාවයි. ගරු සභාෙතිතුමියපේ වාහනය සදහා මසකට රුපියල්ල 
90000.00 ක් ලබා පදනවා. ඉන්ධනත් ලබා පදනවා. රියදුරුවරපයුත් ලබා පදනවා. පම් පිළිබඳව 
මෑතකදි සියලුම රාජය ආයතන වල වියදම අු කරන පලසට ගරු මුදල්ල අමාතයතුමා ෙවසලා තිබුණා. ඒ 
අනුව තමයි මම කියන්පන් සභාෙතිතුමිය සදහා සභාපවන් විශාල මුදලක් වැය කරනවා. පම් අතර තවත් 
රුපියල්ල 10000.00 ක් අතිපර්ක වියදමට ලබා පදනවා. ගරු මුදල්ල අමාතයතුමා ෙවසන ෙරිදි යම්කිසි 
වියදමක් ගරු සභාෙතිතුමිය අු කරගන්න අවශයයි. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
කිසිම සභාවක නැති අළුත් පදයක් පනපවයි පම්ක. සභාෙතිවරපයුට තිපයන වරප්රසාද තමයි මමත් අත් 
විදින්පන්. ඒකත් වැඩිපයන් පනපවයි. මට මාසිකව ඉන්ධන ිටර් 600 කට සීමා කරලා තිපයනවා. මම 
ඒ ිටර් 600 ම භාවිතා කරන්පනත් නැහැ. අපනුත් මන්ීවරුන්ටත් ප්රවාහන, දුරකථන වියදම් 
පගවනවා. මම දුර ගමන් යන අවසවථාවලදී මපේ කෑමට සහ  රියදුරු මහතාපේ කෑමට මුදල්ල අවශයයි. 
පම් සමග පමම කරුණ පිළිබඳව සභා රැසවීම් තුනකදි සාකච්ඡා කරලා තිපයනවා.  
 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප)  
පහාදයි, ෙසුගිය මාස හයකදි ඇඳිරි නීතිය පයාදා තිබුණා. ඒ පවලාපවත් විශාල මුදලක් පම් සදහා වැය 
කරලා තිපයනවා. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ගරු ආේුකාරතුමා, ෙළාත් ොලන රාජය අමාතයතුමා වැනි අය ඒ අවසවථාවලදීත් රැසවීම් කීයකට 
කැඳවලා තිපයනවද කියලා බලන්න. 
 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප)  
ඉන්ධන සදහා මාසිකව පකාෙමණ මුදලක් වැය කරනවාද? 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
පම් සදහා වු පිළිතුර ලබන රැසවවිම් වාරපේදී ඉදිරිෙත් කරන්නම්. 
 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 
පයෝජනාව  කළින්ම ඉදිරිෙත් කරලා තිපයනවා.එපසවනම් පයෝජනාපේ ඇති කරුණු සදහා පිළිතුරු දීමට 
සූදානම් පවලා එන්න අවශයයි පන්ද? 
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ගරු මන්ී කේ.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප)  
ගරු සභාෙතිතුමියපේ වරප්රසාද වලට සහ ෙහසුකම් වලට අපි කිසිම බාධාවක් කරලා නැහැ. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
පම් කරුණු පිළිබඳව කිහිෙ වතාවක්ම ප්රශවන කරලා තිපයනවපන්. 
 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප)  
මම පම් ගැන කතා කරන්න පහවතුව, මහ ජනතාවපේ ඡන්දපයන් ෙත්පවලා අපි පමහාට ඇවිල්ලලා 
තිපයනවා.අපි යම්කිසි අවශයතාවයකට සභාවට ආපවාත් එපසව නැතිනම් අෙට ඡන්දය දීපු මහජනතාව 
සභාවට ආවත් අෙට කතා කරන්න සිදුපවලා තිපයන්පන් එළිපය ඉඳලා. උෙ සභාෙතිතුමාටත් කාමරයක් 
තිපයනවා. 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
කාර්යාලපේ ඉඩ තිපයන්පන් එෙමණයි. වැඩිපුර පම්ස පුටු දාන්න ඉඩ නැහැ. ෙසුගිය සතිපේදී මම ෙළාත් 
ොලන පදොර්තපම්න්තුවට ගිය අවසවථාපේදී නව පගාඩනැගිල්ලල ඉදි කරන පතක් දැනට ඇති කාර්යාලය 
ටිකක් පුළුල්ල කරන්න පුළුවන්ද කියලා ඇහුවා. 
 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප)  
අලුපතන් නිලධාරින් කිහිෙ පදපනක් ඇවිල්ලලා ඉන්නවා. ඔවුන්ට සියලුම ෙහසුකම් සලසලා දීලා 
තිපයනවා. අපි නින්දාවට ෙත්පවලා තිපයනවා. එදා මම ඔබතුමිය හමුවිම සදහා ෙැයක ෙමණ කාලයක් 
එළිපේ ඉදපගන සිටියා. ඔබතුමිය වතු අිකාරි වරපයු සමග සාකච්ඡා කරමින් සිටිපේ. මම 
දුරකථනපයන් සම්බන්ධ වුණා. ඔබතුමිය පිළිතුරු දුන්පන් නැහැ. නමුත් මන්ී26රුන් සදහා ප්රමුඛ්තාවය 
ලබා දිය යුතුයි. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
ඔබතුමා දුරකථනපයන් සම්බන්ධ වන අවසවථාපේ විනාඩි 5ක් ඉන්න කියලා කිේවා. 
 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප)  
මසව කඩ අණත්වැඩියා කරනවා. ඒ විදිහට මුදල්ල කමිටුවට ඉදිරිෙත් කරලා ලක්ෂ 3ක් ෙමණ වැය කරලා 
ගරු මන්ීවරුන්ට වාඩිපවලා වැඩ කරන්න තැනක් ඉදිකරලා දුන්පනාත් පමාකද? පම්ක විශාල 
ප්රශවනයක්. 
 

ගරු මන්ී එස.්සුකර්ෂකුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො.)  
ගරු උෙ සභාෙතිතුමාපේ කාමරය හැමපවපල්ලම වහලා තමයි තිපයන්පන්. හැමදාම සභාවට එන 
මන්ීවරුන්ට එම සවථානය ලබා පදන්න. සභාවට අපි වශාල මුදල්ල ප්රතිොදන පගන එනවා. සහිකයින්ට 
ලැපබන ගමන් වියදම් ඉතා අුයි. ගරු උෙ සභාෙතිතුමාට මාසයකට රු.5000ක් ලබා පදනවා. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප)  
ගරු සභාෙතිතුමියනි, ඔබතුමිය කවුරුහරි හමුපවන්න ආපවාත් එයාව එළිපේ තියලා හම්බපවන්න 
බෑපන්. ඒ වපේම තමයි අපිටත්. අපි ලැජ්කජ පවනවා. අපි කාර්යාලය ඉදිරිපිට පකාඩි ඔසවා ඇති කණු 
අසළ වාඩිපවලා කතා කර කර සිටිනවා. 
 

ගරු මන්ී උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො.)  
ගරු මන්ී පක්.රාජ්කුමාර් මැතිතුමාපේ පයෝජනාපවන් උෙ සභාෙතිතුමාට ලබා දී තිපබන කාමරය 
පිළිබද සාකච්ඡා වුණා. සභාව ආරම්භ කල මුල්ලදින වල මට තිපබන රාජකාරී පමානවාද කියලා ගරු 
සභාෙතිතුමියපගන් ඉල්ලලා තිබුණා. ගරු සභාෙතිතුමිය පදවතපවක් විපදසව ගත පවලා සිටි කාලය තුළ 
සභාෙතිතුමියපේ රාජකාරීය මා විසින් හරියටම ඉටු කලා. සභාෙතිතුමිය පනාමැති වපලාවට තමයි මට 
සභාවට ඇවිත් සභාෙතිතුමියපේ රාජකාරීය ආවරණය කරන්න පුළුුුවන්. 
 



27 
 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
හැම සභාවකම සභාෙතිවරුන්ට ලැපබන වරප්රසාද තමයි මටත් ලැපබන්පන්. නමුත් ඇයි පම් සභාපවන් 
ෙමණක් මට පදන වාහන,ඉන්ධන, ගමන් වියදම් පිළිබදව නිතරම කතා කරන්පන්? පම් ගැන නිතරම 
අහන එක ගැන මට කණගාටුයි. 
 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප)  
ලබන මුදල්ල කමිටුපේදී මන් ඉල්ලීමක් කරනවා ගරු මන්ීවරුන් සදහා කාමරයක් ඉදිකර දීමට මුදල්ල 
කමිටුපේ නිර්පද්ධශය කල යුතුයි කියලා.  
 

ගරු මන්ී උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො.)  
සභාපේ ගරු මන්ීවරුන් සදහා පවනම සවථානයක් පවන් කරලා පදන්න කියලා ඉල්ලලා සිටිනවා. 
 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප)  
අෙ සභාවට ෙැමිණ සිටින ෙරිොලනයට සම්බන්ධ නිලධාරීන් රැසවීමකින් ගරු මන්ීවරුන් පවත 
හදුන්වලා පදන්න. කවුරුන්ද කියලා දැනුවත් නැතුව සමහර අවසවථාවල ගැටළු ඇති පවනවා. වරිෙනම් 
වැඩි පනාකල යුතුයි කියා ිපියක් ඇවිත් තිපයනවා. ඒ වපේම මසව කඩ මාළු කඩ සදහා පටන්ඩර් මුදල 
වැඩි කරලා තිපයනවා. පම් නිසා ොරිපභෝගිකයන් අෙහසුතාවයට ෙත් පවන්න පහාද නැහැ. පම් 
සම්බන්ධපයන් පකාමසාරිසවතුමාත් අවධානය පයාමු විය යුතුයි කියලා තමයි පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කපළව. 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 
හැම අවුරුද්ධපදම පටන්ඩර් මුදල කින් වසරට පෙර වැඩි කරලා තමයි දාන්න ඕපන්. අනිත් පයෝජනා 
ඊළග සභා වාරපේදී නයාය ෙරයට ඇතුලත් කරනු ලැපබ්. පම් සමග අද දින පමම සභාව සාර්ථකව 
ෙවත්වාපගන යාමට සහපයෝගය ලබාදීම පිළිබඳව සවූතිවන්ත පවමින් පමයින් සභාපේ වැඩ කටයුතු 
අවසන් කරනවා. 
 
 

      ස්ූතියි. 

              ආයුකබෝවන්. 
 
 
 
සභාෙති,         පල්ලකම්, 
මසවපකළිය ප්රාපද්ධශීය සභාව,       මසවපකළිය ප්රාපද්ධශීය සභාව,  
මසවපකළිය.        මසවපකළිය. 
  
 

 


